
Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

1

PLE CORPORATIU ACTA NÚM. 1
Sessió ordinària de data 27 de gener de 2025 

1. Acta anterior (núm. 14 de data 23 de desembre de 2024)..............................................2

2. Part de control i fiscalització dels òrgans de govern........................................................3

2.1 Donar compte dels Decrets d’Alcaldia signats del dia 6 de desembre de 2024 al 9 de 
gener de 2025 .......................................................................................................................3

2.2 Donar compte dels acords de la Junta de Govern Local (núm. 20 de data 2 de 
desembre de 2024)...............................................................................................................5

2.3 Donar compte expressa al Ple Corporatiu dels Decrets d’Alcaldia que així ho 
requereixen del 6 de desembre de 2024 al 9 de gener de 2025 ....................................5

3. Informes sobre dictàmens, mocions i proposicions que hagi d’aprovar el Ple: ...........6

ALCALDIA ...............................................................................................................................6

3.1. Proposta modificació de la designació de membres en diferents òrgans col·legiats: 
Consorci de Promoció Turística Costa del Maresme i Consorci de Promoció 
Enoturística del Territori DO Alella .....................................................................................6

URBANISME ...........................................................................................................................7

3.2. Aprovació de la proposta de modificació puntual del Pla d’ordenació urbanística 
municipal (POUM), PA-12 “Can Cirés ..................................................................................7

BENESTAR ANIMAL .............................................................................................................13

3.3. Proposta d'imposició de sanció per infracció  molt greu Exp. 2024/399 ....................13

4. Propostes Urgents..............................................................................................................21

4.1. Augment tarifes dels serveis urbans d’autotaxis d’Argentona per a l’exercici 
2025 .........................................................................................................................21

5. Precs i Preguntes ................................................................................................................28

   

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

85
d

5f
2d

1e
e2

74
b

78
93

31
ab

f8
4c

40
a5

d
b

00
1

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

25/02/2025 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Capdevila i
Cañadas

25/02/2025 Alcaldessa

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

2

PLE CORPORATIU ACTA NÚM. 1

Vila d’Argentona, comarca del Maresme, 27 de gener de 2025, es reuneixen al Saló de 
Sessions de l’edifici noble de les Cases Consistorials per tal de celebrar sessió ordinària, 
en primera convocatòria, del Ple Corporatiu els següents membres del mateix, assistits 
per la secretària de l’Ajuntament que certifica:

Alcaldessa-Presidenta.- Montserrat Capdevila Cañadas  

Regidors assistents.- Xavier Collet i Diví, Joan Garachana Martín, Maria Mercè Juan 
Loshuertos, Joaquim Capdevila Colominas, Isabel Sunyer Marfà, Joan Boba Duran, Isidre 
Viñas Llebot, Juan Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hector Travesa 
Gómez, Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Mar Rodríguez Mena, Bernat 
Calvo Català, Mariona Pasqual Villahoz i Susana Andrea López Rico

Secretària.- Míriam Tenas i Camps

Quan són les 18:30 hores i existint el quòrum de constitució que estableix l’article 90.1) 
del Reglament d’Organització, funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, d’ordre 
de la Presidència comença la sessió sota el següent ordre del dia:

Sra. alcaldessa.- Per desgràcia, el primer punt del dia, farem un minut de silenci. Dono la 
paraula a la regidora Mariona Pasqual.

Sra. Mariona Pasqual.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Iniciem aquest Ple de gener de 2025 
donant compliment a la moció per condemnar i mostrar el nostre condol pels assassinats 
per violència masclista a Catalunya aprovat l’any 2020 per aquest Ple municipal. El 
dimecres 22 de gener, una dona de 94 anys, veïna de Sant Joan les Fonts, a la comarca de 
la Garrotxa, ha estat assassinada pel fillastre del seu fill de 22 anys. Era és la primera 
víctima per violència masclista aquest 2025. Des de que es va començar a recollir dades 
oficials el 2012, hi ha hagut 151 feminicis a Catalunya, dels quals 14 corresponen a 
infants i adolescents assassinats i assassinades en el marc de les violències masclistes. 
Des del consistori, oferim el més sentit condol i escalf a l’entorn de les dones 
assassinades per violència masclista. Aquests feminicis i infanticidis vulneren els drets 
humans més essencials. Erradicar les violències masclistes és una qüestió de país. Per 
això, condemnem totes les formes i expressions de les violència masclistes i fem una 
crida a sumar esforços de totes i tots en els àmbits per acabar amb les violències 
masclistes en totes les seves formes.

1. Acta anterior (núm. 14 de data 23 de desembre de 2024)

L’acta anterior núm. 14 de data 23 de desembre de 2024, s’aprova per unanimitat.
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2. Part de control i fiscalització dels òrgans de govern

2.1. Donar compte dels Decrets d’Alcaldia signats del dia 6 de desembre de 2024 al 9 
de gener de 2025

Sra. alcaldessa.- Sr. Viñas.

Sr. Isidre Viñas.- Bona tarda. Ara fa poc han aprovat definitivament el projecte de la zona 
esportiva i han donat resposta a les nostres al·legacions. No les contestarem, perquè tot 
plegat són un conjunt de mitges veritats, interpretacions esbiaixades. En resum, un insult 
a la intel·ligència. Sí, però, volem fer referència a dues qüestions que apareixen a la 
resposta a les nostres al·legacions i que tot i ser tècniques, entenem, i ja veuran per què, 
tenen un interès polític. La primera, respecte l'al·legació número 4, en la que dèiem que 
els càlculs lumínics estaven malament i les noves pistes no complíem amb la 
reglamentació esportiva, accepten que l’estudi lumínic està incomplet i a més a més ens 
contesten de forma literal, això és literal de la resposta a les al·legacions, per a efectuar 
l’estudi lumínic s’ha partit de la base que és un aparcament amb una zona esportiva 
pública, la qual es podria equiparar a un espai de jocs, parc, però en cap cas d’espai 
competitiu. Sabien vostès que s’ha projectat una zona esportiva que no serveix per 
l’esport sinó per anar a jugar amb les criatures? La segona, respecte l'al·legació número 6, 
encara és més bona, si cap. Els hi dèiem que es preveu el reg per degoteig en zones 
destinades a aparcament, atenent la intensitat d’ús de l’espai és insostenible el seu 
manteniment. No s'inclou, com hem dit, això ho diem nosaltres, eh, reg a les 4000 
plantes aromàtiques previstes ja que el projectat només és pels arbres. Ens contesten de 
forma literal que, el degoteig previst a les zones destinades a l’aparcament s’ha previst 
per a garantir la primera implantació. Una vegada s’hagi consolidat la plantació ja no serà 
necessari el reg. Pel que fa al reg de les plantes aromàtiques, ja s’ha resolt a l’al·legació 
anterior. El que ens venen a dir és que faran una instal·lació de reg només per ajudar a 
implantar la gespa i després la deixen sense aigua. De debò algú es creu que la gespa 
sense reg viurà? Estan segurs d'això que diuen? El reg de primera implantació només 
s’aplica a l’arbrat, perquè s'entén que al cap de 4 o 5 anys, ja s'ha desenvolupat 
suficientment les arrels com per buscar-se la vida. Això no passarà mai, amb gespa, i ho 
saben perfectament. L’última part de la resposta on diuen que ja han tractat la qüestió 
del reg de les plantes aromàtiques, el que responien a l'al·legació anterior és que els 
plànols estaven malament i que ja ho arreglarien. És a dir, està estupendo. I acabo, i si 
em permeten, acabo amb una pregunta a la Sra. alcaldessa i al Sr. Collet, que té que 
veure amb el recentment adjudicat projecte T. La pregunta és, què li deuen, a la veïna 
que va al·legar contra el manteniment dels sis plàtans del carrer Farrero, entre Puig i 
Cadafalch i Barcelona, què li deuen per haver canviat el projecte T a petició seva en 
contra del criteri dels seus tècnics i del sentit comú, per haver falsejat els preus de 
partides de projecte, rebaixant considerablement el preu que figurava al projecte original 
i fer veure que les modificacions no costaven diners, tal com així ho especifiquen a 
l'aprovació. Per haver condemnat a mort sis plàtans de més de 60 anys del carrer 
Farrero, que no molesten a ningú. I facin el favor de no insistir que és per qüestions 
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tècniques, això ja no s’ho creu ni el gat de la portada del Cap de Creus. I el prec, el prec, 
per favor, salvin els sis plàtans del carrer Farrero, encara hi som a temps. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Li donaré la paraula primer al regidor d’esports, en Joan Garachana.

Sr. Joan Garachana.- Bueno, en quant a l’estudi lumínic, amb l’empresa concessionària ja 
s’està tractant tot el tema de l'àrea esportiva i ja s’ha tractat. Per tant, la nova revisió de 
l’estudi lumínic, com bé aportaven, ja es té en compte amb l'empresa. I la part de la 
gespa, sí que és veritat que el degoteig només es té en compte per l'assentament de 
l’arbrat, perquè la part de la llosa que hi ha a la zona d’aparcaments, si més no, la fitxa 
tècnica, vam trucar inclús a l'empresa en qüestió, i ens deia que degut al percentatge de 
de plantació que hi ha de cada un, de la tipologia d’herbes, doncs, juntament amb l’alçada 
que té aquesta petita llosa, doncs ells asseguraven, i la fitxa tècnica així ho assegura, que 
creixerà aquesta gespa. Veurem com funciona, però vaja, també, suposo que vostè fa 
referència al que vostè coneix, nosaltres al final ens hem de veure el que fica la fitxa 
tècnica i el que procedeix al material, i així ho prescriu la fitxa tècnica, per tant, haurem 
de seguir endavant amb el que s’ha previst, sobretot per harmonitzar una mica aquell 
espai. Els hi pot agradar més o menys, però al final nosaltres lo que fem és tirar, com dic, 
del que ens marquen el material que s’hi haurà de posar.

Sra. alcaldessa.- És sobre aquest tema de la zona esportiva? Digui, Sr. Viñas.

Sr. Isidre Viñas.- Per lo que està dient, és que refaran tot el tema lumínic? Perquè això 
no ho diuen, a la resposta. El que diuen és que accepten que estan malament alguns 
càlculs, però no diuen que refacin tota la il·luminació perquè les pistes compleixin. El que 
diuen és que no estan pensades per fer esport. I jo no sé a quina fitxa surt que la gespa 
creix sense reg. Això no surt a cap fitxa, ja li puc assegurar.

Sr. Joan Garachana.- El que es diu és que no caldrà aquest degoteig constant, perquè 
almenys la fitxa tècnica és el que marca. Evidentment, vostè pot tenir una opinió, pot 
tenir un criteri, pot tenir el que vulgui, però el seu sentit comú pot distar molt del de la 
resta. I d'aquí, nosaltres hem de fer cas, i després, si això no procedeix, ja podrem 
demanar explicacions o podrem demanar conseqüències a l’empresa que ven aquest 
material amb aquest concepte. Però bueno, al final, el que no podem anar és amb el 
sentit comú, anem a comprar una cistella, anem a comprar un parquet, i si a nosaltres 
ens sembla, perquè el nostre sentit comú ens diem que això no funcionarà, està per 
damunt dels professionals que fan aquest material i que passen un munt de proves i està 
per damunt de tot això. Doncs nosaltres creiem que no.
 
Sra. alcaldessa.- En referència a la pregunta que ha fet vostè sobre aquestes acusacions 
de favoritisme cap a un vilatà, jo no contestaré, em semblen de molt baix nivell, i no 
contestaré aquesta pregunta que vostè feia. No sé si vol contestar alguna cosa el regidor 
Collet?
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Sr. Xavier Collet.- Bé, la pregunta de si devíem alguna cosa, la resposta és no. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Viñas.

Sr. Isidre Viñas.- Què té de baix nivell preguntar això?

Sra. alcaldessa.- Home, vostè ens ha acusat...

Sr. Isidre Viñas.- Què té de baix nivell preguntar per què han canviat el projecte T a 
petició d’una veïna?

Sra. alcaldessa.-No, no, vostè no ha dit això, què devem a una vilatana. I jo li dic que per 
mi, això, és de baix nivell i és una acusació que si vostè creu que hem fet algun 
favoritisme, vagi als òrgans competents i llavorens vostè fa la reclamació allà. No sé si hi 
ha alguna cosa sobre algun altre decret? Gràcies.

Van quedar-ne assabentats.

2.2. Donar compte dels acords de la Junta de Govern Local (núm. 20 de data 2 de 
desembre de 2024)

Van quedar-ne assabentats.

2.3. Donar compte expressa al Ple Corporatiu dels Decrets d’Alcaldia que així ho 
requereixen del 6 de desembre de 2024 al 9 de gener de 2025

“”De conformitat amb allò previst a la legalitat vigent, dec donar compte al Ple Corporatiu 
dels següents Decrets d’Alcaldia:

- Decret núm. 2643/2024 de data 17 de desembre de 2024, relatiu a la contractació 
mitjançant contracte laboral indefinit d’una treballadora social, grup A2, de la plantilla de 
personal laboral de l’Ajuntament, des del dia 1 de gener de 2025.

- Decret núm.  2665/2024 de data 18 de desembre de 2024, relatiu a la delegació en el 
regidor municipal Sr. Joaquim Capdevila Colominas, l’autorització del matrimoni civil 
promogut a l’expedient núm. 20241120/016889.

- Decret núm. 2698/2024 de data 20 de desembre de 2024, relatiu al nomenament del 
regidor F. Xavier Collet Diví, 1r tinent d’alcaldia, com alcalde accidental els dies 2 i 3 de 
gener de 2025.

- Decret núm. 2725/2024 de data 23 de desembre de 2024, relatiu a la continuïtat del 
nomenament com a funcionària interina per acumulació de tasques, d’una 
administrativa, grup C1, des del dia 1 de gener de 2025 i fins resolució del procés per 
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proveir mitjançant concurs oposició lliure, per a la cobertura definitiva de cinc places de 
personal funcionari de carrera de l’escala Administració General, sots escala Tècnic/a 
Auxiliar, grup C1, denominació Administratiu/va, o com a màxim fins al 22 de febrer de 
2025

- Decret núm. 2750/2024 de data 31 de desembre de 2024, relatiu a deixar sense 
efectes el nomenament de F. Xavier Collet Diví, 1r tinent d’alcaldia, com alcalde accidental 
els dies 2 i 3 de gener de 2025

- Decret núm. 2762/2024 de data 31 de desembre de 2024, relatiu a la continuïtat de la 
contractació mitjançant contracte laboral temporal d’una educadora social per atendre 
les necessitats al Casal de Joves, grup A2, en el marc de la concessió del fons de prestació 
“Finançament de Projectes Escolta Jove 2025-2027”, des del dia 1 de gener de 2025 fins a 
30 de juny de 2025.””

Van quedar-ne assabentats.

3. Informes sobre dictàmens, mocions i proposicions que hagi d’aprovar el Ple:

ALCALDIA

3.1. Proposta modificació de la designació de membres en diferents òrgans 
col·legiats: Consorci de Promoció Turística Costa del Maresme i Consorci de 
Promoció Enoturística del Territori DO Alella

“”En data 25 de setembre de 2023, el ple municipal va acordar la designació de 
representants en diferents òrgans municipals. 

Entre els òrgans col·legiats en relació als quals es designava representant hi consten el 
Consorci de Promoció Turística Costa del Maresme i el Consorci de Promoció Enoturística 
del Territori DO Alella. En concret, l’acord indicava: 

“Dissetè.- Nomenar a la regidora Sra. Mercè Juan Loshuertos com a representant 
de l’Ajuntament d’Argentona en la Junta General del Consorci de Promoció 
Turística Costa del Maresme, i en substitució de la mateixa, en cas d’absència o 
malaltia, a la regidora Sra. Mar Rodríguez Mena.” 

“Vint-i-cinquè.- Nomenar a la regidora Sra. Mercè Juan Loshuertos com a 
representant de l’Ajuntament d’Argentona per formar part del Consorci de 
Promoció Enoturística del Territori DO Alella, i en substitució de la mateixa, en cas 
d’absència o malaltia, al regidor Sr. Joan Boba Duran. ”

A conseqüència de reorganització de funcions en diferents àrees, es posa de manifest la 
necessitat de modificar aquesta designació, substituint la regidora Mercè Juan 
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Loshuertos pel regidor Joaquim Capdevila Colominas. Els regidors designats com a 
suplents, no pateixen canvi. 

Per tot això, es proposa: 

Primer.- 
Nomenar el regidor Joaquim Capdevila Colominas com a representant de l’Ajuntament 
d’Argentona en la Junta General del Consorci de Promoció Turística Costa del Maresme, i 
en substitució de la mateixa, en cas d’absència o malaltia, a la regidora Sra. Mar 
Rodríguez Mena.

Segon.- 
Nomenar al regidor Sr. Joaquim Capdevila Colominas com a representant de 
l’Ajuntament d’Argentona per formar part del Consorci de Promoció Enoturística del 
Territori DO Alella, i en substitució de la mateixa, en cas d’absència o malaltia, al regidor 
Sr. Joan Boba Duran””

Sra. alcaldessa.- Des del mes de gener, la regidoria de turisme passa a formar part del 
regidor de cultura. I aquí lo que fem és nomenar al regidor Joaquim Capdevila, en aquest 
cas, representant del consorci de promoció turística de la Costa del Maresme, i en aquí 
s’ha d’esmenar el punt segon, on posa nomenar la regidora Sra. Mercè, no és així, perquè 
és la que fins ara estava delegada, ha de posar Joaquim Capdevila, com a representant 
també del consorci de promoció turística del territori D.O. Alella. Suposo que primer hem 
de votar l’esmena que es modifica el punt segon i després ja passem a aprovar tots els 
canvis. 

Sotmesa a votació l’anterior proposta esmenada s’aprova per unanimitat de tots els 
presents (Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín  Garachana, M. 
Mercè Juan Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, Isabel Sunyer Marfà, Joan Boba 
Duran, Isidre Viñas Llebot, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor 
C. Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Mar Rodríguez 
Mena, Bernat Calvo Català, Mariona Pasqual Villahoz i Susana López Rico)

URBANISME

3.2. Aprovació de la proposta de modificació puntual del Pla d’ordenació 
urbanística municipal (POUM), PA-12 “Can Cirés”

“”El planejament territorial vigent al municipi d’Argentona és el Pla territorial metropolità 
de Barcelona, aprovat definitivament en data 20 d’abril de 2010 i publicat en el DOGC el 
12 de maig de 2010.

El planejament general vigent és el Pla d’ordenació urbanística municipal d’Argentona, 
aprovat definitivament per la Comissió Territorial d’Urbanisme de l’Arc Metropolità de 
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Barcelona el 7 d’agost de 2020, amb acord de conformitat al Text refós de 21 de 
desembre de 2020, i publicació al DOGC de data 24 de febrer de 2021. El POUM classifica 
l’àmbit d’intervenció com a sòl urbà no consolidat, sotmès al desenvolupament del 
Polígon d’actuació urbanística PA-12 “Can Cirés”. 

El Ple Corporatiu, en sessió de 4 d’abril de 2022, va aprovar per unanimitat l’acord de 
suspensió de llicències a l’àmbit del Polígon d’Actuació PA-12 del POUM. L’acord de 
suspensió es pren de conformitat amb l’establert per l’article 73.1 del TRLU, pel termini 
d’un any, i per tal d’estudiar la reforma de l’ordenació prevista i la catalogació actual del 
veïnat. 

L’Ajuntament d’Argentona va decidir estudiar l’ordenació del polígon després de que el 
entitats municipals vinculades al patrimoni local, encapçalades pel Centre d’Estudis 
Argentonins Jaume Clavell vinguessin sol·licitant de forma reiterada l’ampliació de la 
catalogació patrimonial de la Masia de Cirés a tot el veïnat històric, posant de manifest el 
valor d’aquest en tota la seva integritat.

L’Ajuntament d’Argentona va encarregar, al juny del 2022, un estudi històric del Veïnat de 
Cirés i un aixecament planimètric a l’empresa d’arqueologia Antequem per tal de poder 
determinar la història i els seus valors patrimonials del Veïnat.

L’Estudi històric i arquitectònic del conjunt Mas Cirés encarregat per l’Ajuntament posa en 
valor el Veïnat de Cirés en tant a conjunt unitari pel seu valor històric, proposant 
l’ampliació de la protecció del conjunt afegint a la construcció principal els quatre cossos 
adossats a la seva façana a llevant. 

Contrastat el valor històric-patrimonial del conjunt del Veïnat, l’Ajuntament decideix 
procedir a la redacció de la Modificació Puntual del POUM en el sector PA-12 “Can Cirés” 
per ampliar la protecció del conjunt. L’Ajuntament d’Argentona va encarregar la redacció 
de la Modificació Puntual del POUM PA-12 “Can Cirés” a l’estudi d’arquitectura Aecinc 
Arquitectes SLP. 

L'objectiu de la modificació és la preservació del conjunt edificat històric que conforma el 
veïnat de Cirés dins de l’àmbit del polígon d’actuació urbanística PAU-12 amb la 
incorporació al catàleg del cossos edificats afectats inicialment per la prolongació del 
carrer de Can Nadal, fet que comporta la modificació de l’ordenació per ajustar-la a 
aquest fi.

En data 19 de març de 2024 es va sol·licitar un informe previ a la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Barcelona per a la tramitació de la modificació puntual del POUM, 
adjuntant un document d’avanç de la modificació. Com el Planejament General 
d'aplicació (POUM d’Argentona) va ser publicat  el 24 de febrer de 202; i llurs 
determinacions tenen una vigència inferior a 5 anys, va ser necessari procedir a la 
sol·licitud de l'informe previ que estableix l'article 99.2.a) del TRLU.
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En data 12 de juny de 2024, la Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona, ha 
informat favorablement la modificació puntual del POUM d’Argentona, PA-12 “Can Cirés”, 
del mateix municipi, als efectes de l’article 99.2.a) del Text refós de la Llei d’urbanisme, 
aprovat pel Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, en el sentit que, sens perjudici de 
posteriors consideracions que puguin observar-se al document finalment sotmès a 
tràmit, res s’oposaria a la iniciació d’una modificació puntual a l’àmbit, sempre i quan es 
doni compliment als requisits legals propis d’aquest tipus de figura de plantejament 
detallats a la Llei d’urbanisme. 

En data 12 de juliol de 2024, l’arquitecte municipal emet informe favorable en relació a la 
modificació puntual del POUM a l’àmbit del PA-12 “Can Cirés”. 

En data 16 de juliol de 2024, s’emet informe jurídic per part de serveis territorials. 

En data 23 de juliol de 2024, la secretaria de la corporació emet informe jurídic en què 
sol·licita alguns aclariments respecte al contingut de l’informe tècnic. 
En data 16 de setembre de 2024, l’arquitecte municipal emet informe tècnic en el que 
informa favorablement el document de modificació puntual del POUM a l’àmbit del PA-12 
“Can Cirés” de data 15 de juliol de 2024. 

En data 16 de setembre de 2024, la secretària de la corporació emet nota de conformitat 
a l’informe de l’assessora jurídica de serveis territorials de la mateixa data. 

En la sessió celebrada per el Ple Corporatiu en data 30 de setembre de 2024, es va 
acordar l’aprovació inicial de la proposta de modificació puntual del POUM a l’àmbit del 
PA-12 “Can Cirés”. 

En data 9 d’octubre de 2024, donant compliment al tràmit d’informació pública es va 
publicar al tauler d’anuncis de l’Ajuntament d’Argentona. En data 11 d’octubre es va 
publicar al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona i en data 14 d’octubre en el diari el 
Punt. 

En data 7 d’octubre de 2024, es va sol·licitar l’informe sectorial en matèria de patrimoni al 
Departament de Cultura, i en data 11 d’octubre de 2024 es va sol·licitar l’informe en 
matèria de bombers en relació al compliment de la normativa d’intervenció d’incendis. 

Els informes sol·licitats no han estat emesos. 

En data 3 de desembre de 2024, la secretaria emet certificat d’exposició pública en la que 
fa constar el següent: 

“No consta a l’expedient, fins la data, que s’hagin presentat al·legacions o suggeriments.”.
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En data 15 de gener de 2025, s’emet informe jurídic per part de serveis territorials. 

En data 15 de gener de 2025, la secretaria de la corporació emet informe jurídic.

En data 17 de gener s’emet informe justificatiu d’urgència per part de la responsable de 
l’expedient, l’assessora jurídica de serveis territorials.  

L’article 96 del TRLUC estableix que, la modificació de qualsevol dels elements d’una 
figura del planejament urbanístic està subjecta a les mateixes disposicions que regeixen 
la seva formació.

Segons consta a l’article 85 del TRLUC, un cop conclosa la informació pública, els serveis 
tècnics municipals han d’estudiar les al·legacions que s’hagin pogut presentar i n’han 
d’emetre un informe. En el present cas, consta certificat de la secretaria de data 3 de 
desembre de 2024 on es fa constar que no s’han presentat al·legacions o suggeriments. 

A la vista del resultat de la informació pública, la modificació del pla d’ordenació 
urbanística municipal s’ha d’elevar al Ple per a l’aprovació provisional, de conformitat 
amb el que estableixen els articles 22.2.c) i 47.2 ll) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de bases 
del règim local, i l’article 85.1 del Text refós de la Llei d’urbanisme, aprovat pel Decret 
legislatiu 1/2010, de 3 d’agost

Finalment, segons l’art. 80 del TRLUC, l’aprovació definitiva correspondrà a la Comissió 
Territorial d’Urbanisme, que s’haurà de pronunciar en el termini de 4 mesos, i si no es 
produirà el silenci administratiu positiu (art. 91 TRLUC).

De conformitat amb el que disposa l'article 2 de l'Ordre PTO/343/2005 de 27-7-2005, per 
la qual s'estableixen els requeriments tècnics de la presentació, en suport informàtic de 
les normes urbanístiques de les figures de planejament urbanístic als òrgans de la 
Generalitat de Catalunya competents per a la seva aprovació, relatiu a la documentació 
que s'ha de lliurar als òrgans de la Generalitat de Catalunya per a l'aprovació definitiva de 
les figures de planejament urbanístic general o derivat, ha d'incorporar, a més de 
l'expedient complet en format paper, el text de les normes urbanístiques i els plànols 
d'ordenació en suport informàtic.

D'acord amb l'art. 22.2.c) de la Llei 7/1985, reguladora de les bases de règim local, serà 
competència del Ple l'aprovació provisional del planejament general.

L'aprovació provisional de la modificació puntual del POUM requereix el vot favorable de 
la majoria absoluta del nombre legal de membres del Ple, d'acord amb el que es disposa 
l'article 47.2 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local. 

Per tot l’exposat, es proposa l’adopció dels següents:
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ACORDS

Primer.- Aprovar provisionalment la modificació puntual del Pla d’Ordenació Urbanística 
Municipal (POUM) d’Argentona a l’àmbit del PA-12 “Can Cirés”. 

Segon.- Ajustar les fitxes de catalogació dels elements patrimonials afectats.

Tercer.- Trametre a la Comissió Territorial d'Urbanisme de l’Arc Metropolità de 
Barcelona, la modificació esmentada i una còpia de l'expedient administratiu i del 
document urbanístic, als efectes de la seva aprovació definitiva i publicació, de 
conformitat amb allò que disposa l'art. 80 del TRLUC.”” 

Sra. alcaldessa.- Passaré la paraula al regidor Xavier Collet.

Sr. Xavier Collet.- Gràcies, alcaldessa. Aquest és el polígon número 12, de Can Cirés, ja 
ho hem passat en el Ple i se n’ha parlat en diferents reunions. Això va començar a finals 
del 2023, quan vam encarregar la redacció de la modificació del text i el març del 2024, si 
ho recorden, vam demanar un informe previ a la comissió territorial d'urbanisme perquè 
ens fes aquest informe previ, a veure si era positiu per a començar aquesta tramitació. 
Aquest informe va ser positiu i el 30 de setembre vàrem passar al Ple l'aprovació inicial 
d'aquesta modificació. Després de l’aprovació inicial en el Ple, es va enviar a publicar, es 
va fer la tramitació oportuna, la informació pública, no s’han presentat durant aquest 
termini al·legacions, i per tant continuem amb el tràmit. Sí que és veritat que en aquest 
tràmit es van sol·licitar informes a la comissió de cultura de la Generalitat, i a bombers, 
que aquests informes no han arribat. Els hem estat insistint, però per diferents motius no 
han arribat. El que proposem és tramitar-ho cap a la comissió territorial d’urbanisme i la 
comissió té quatre mesos per fer el seu informe i en aquests quatre mesos suposo que 
ells seran més eficients i podran tenir aquests informes i si es dona la seva aprovació, la 
comissió d’urbanisme aprovaria definitivament aquesta modificació. Recordar que amb 
aquesta modificació el que fem és preservar una part més gran del patrimoni 
arquitectònic d’aquella zona, no només la masia, que això ja estava previst en el POUM, 
sinó que també preservem les edificacions auxiliars, fent que el carrer Nadal no acabi 
finalment obert, sinó que quedarà tal com està, i una part d’aquesta, bé, la masia i els 
cossos auxiliars, acabaran formant part del patrimoni municipal, com a un equipament, i 
una part d’ells, destinats, amb la possibilitat de destinar-ho a habitatge dotacional. 
També l’Ajuntament guanyarà amb espai lliure en tot el que és el pati que hi ha davant de 
la masia i al voltant, cap al carrer Puig i Cadafalch, tot aquell espai lliure que quedarà, 
serà també municipal. I res més. No sé si hi ha alguna pregunta o el regidor de patrimoni 
vol fer la seva aportació. 

Sra. alcaldessa.- Bernat.

Sr. Bernat Calvo.- Moltes gràcies i bona nit. Bé, un cop més, i repeteixo el que vaig 
comentar en l'aprovació inicial d’aquesta modificació puntual, d'aquest polígon d’actuació 
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de Can Cirés, que més enllà de lo que és l’àmbit estrictament urbanístic, crec que és una 
molt bona notícia a nivell del patrimoni cultural material d’Argentona, perquè permet, 
finalment, la preservació d’aquest conjunt de casetes, com bé ha dit el regidor Xavier 
Collet. Es tractava també d’ampliar aquesta protecció i la preservació, no només de lo 
que era la masia de Can Cirés o Can Nadal i la seva masoveria, que tenia una catalogació 
explícita en el catàleg del patrimoni, sinó que ara, lo que fa d’alguna manera també és 
preservar aquest conjunt de casetes annexes que permetran, això que ha dit el regidor 
Xavier Collet, de destinar-ho a habitatge públic dotacional com una de les possibilitats, en 
la qual es podrà destinar. Per tant, crec que és un win-win en tota regla, és una... 
beneficiós pel poble d’Argentona en quant al seu patrimoni cultural, la preservació d’un 
dels llocs pintorescos del poble, que ara ha quedat englobat dins de lo que és el nucli 
urbà, però continua mantenint una fesomia molt peculiar de quan era, Argentona, un 
poble pagès. Per altra banda, també pot ser bo, com s’ha dit, pel tema de l’habitatge 
públic dotacional, de tal manera que aquestes casetes es puguin dotar com a habitatge 
per aquelles persones que realment ho necessitin, en certes circumstàncies. Per tant, 
també el patrimoni estrictament municipal també se’n veurà beneficiat, perquè hi haurà 
tota aquesta cessió a favor de l'Ajuntament, i per tant podrem gestionar més patrimoni 
municipal. I per altra banda també entenc que pels mateixos propietaris, haver 
aconseguit aquesta bona solució, també els hi resulta favorable. Ells hi van estar d’acord i 
per tant, és molt bona notícia que totes les parts hi estiguin d’acord. Per tant, crec que és 
un molt bon dia pel patrimoni d’Argentona, ens n’hem de donar gràcies i bé, amb moltes 
ganes que en un moment donat això ja passi a ser del municipi. Moltes gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Alguna intervenció més? Sr. Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Una pequeña observación. No es la avenida Puig i Cadafalch, 
ronda de Can Cirés. 

Sr. Xavier Collet.- No, és a dir, el pati, és el que hi ha davant de la masia i s’estén en 
direcció a l’avinguda Puig i Cadafalch, això és el que volia dir. De fet, el carrer de Cirés, la 
propietat pública no tocarà el carrer de Cirés. La banda que toca el carrer de Cirés serà 
propietat privada. La pública quedarà a l’interior, però en direcció l’avinguda Puig i 
Cadafalch. 

Sra. alcaldessa.- Doncs passaríem a votació. 

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per unanimitat de tots els presents 
(Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín  Garachana, M. Mercè 
Juan Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, Isabel Sunyer Marfà, Joan Boba Duran, 
Isidre Viñas Llebot, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor C. 
Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Mar Rodríguez 
Mena, Bernat Calvo Català, Mariona Pasqual Villahoz i Susana López Rico)
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BENESTAR ANIMAL

3.3. Proposta d'imposició de sanció per infracció  molt greu Exp. 2024/399

“”En data 16 de juliol de 2024, la instructora de l’expedient emet proposta de resolució 
que es transcriu íntegrament a continuació, prèviament anonimitzada:

“Expedient núm.: STE-MA 2024/399
Procediment: Procediment Sancionador per infracció molt greu de la normativa 
de tinença d’animals potencialment perillosos

En compliment del que preveu l’article 89.2 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del 
Procediment Administratiu Comú de les Administracions Públiques, en qualitat 
d’instructora i a la vista de les actuacions practicades en l’expedient sancionador 
núm. 2024/399 incoat contra el Sr. Quim P. A., formula la següent,

PROPOSTA DE RESOLUCIÓ

I. ANTECEDENTS DE FET

Primer.- D’acord amb les diligències 516769/2023 instruïdes per la Policia Local 
d’Argentona, de data 26 de maig de 2023, es constaten diverses infraccions de la 
normativa de tinença d’animals de companyia, per tenir un gos de raça 
potencialment perillosa (GPP), sense llicència de tinença per a animals d’aquesta 
tipologia.

Segon.- Consta que posteriorment a aquest data es va censar l’animal al registre 
municipal d’animals de companyia i es va tramitar llicència de tinença (exp. 
2023/2151), però la sol·licitud es va donar per desistida,  ja que no es va presentar 
la documentació requerida en el termini atorgat a l’efecte. 

Tercer.- Revisada la documentació entregada, es comprova que el propietari del 
gos és el Sr. Quim P. A.

Quart.- En data 1 de febrer de 2024 el tècnic de medi ambient emet informe 
tècnic en el que proposa que s’incoï el procediment sancionador corresponent per 
una infracció molt greu de la normativa de la tinença d’animals de companyia, per 
tenir un gos considerat de raça perillosa, sense llicència de tinença.

Cinquè.- Vist l’informe jurídic emès per l’assessora jurídica de serveis territorials 
de data 2 de febrer de 2024 en el que es proposa la incoació del corresponent 
procediment sancionador per la infracció detectada i indicant les sancions que 
correspondrien en el seu cas.
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Sisè.- En data 25 de març de 2024, mitjançant acord del Ple Corporatiu, s’incoa el 
corresponent procediment sancionador contra el Sr. Quim P. A., com a propietari 
del gos per una infracció molt greu.

En l’acord d’incoació del procediment es va donar un termini d’audiència de 10 
dies per a presentar al·legacions i la documentació que es considerés convenient.

Setè.- En data 14 de maig de 2024 es presenta sol·licitud de fraccionament.

Vuitè.- En data 23 de maig de 2024 la Sra. Encarna Rodriguez Garcia, en 
representació acreditada del Sr. Quim P. A.,  mitjançant entrada GENTR-2024-6149 
presenta al·legacions contra l’acord d’incoació del present procediment 
sancionador;

L’interessat al·lega que és cert que té un gos perillós i que el mateix ja té llicència.

Així mateix al·lega que per part de l’Ajuntament es va tramitar el procediment 
sancionador 2023/2333 contra el Sr. Joan P. A., germà de l’interessat i que portava 
el gos propietat del Sr. Quim P. A..

Manifesta que respecte l’expedient incoat contra el seu germà el Sr. Joan P. A., ja 
es va pagar la sanció corresponent el dia 11 d’abril del 2024.

Sol·liciten l’arxiu del procediment ja que consideren que hi ha una duplicitat de 
sanció i que no se’ls pot sancionador dues vegades pel mateix.

II. FETS PROVATS

Únic.- Es consideren com a provats els fets següents segons les proves que 
consten a l’expedient:

Fets

1. D’acord amb les diligències 516769/2023 instruïdes per la Policia Local 
d’Argentona, de data 26 de maig de 2023, es constata una infracció molt 
greu de la normativa de tinença d’animals de companyia, per tenir un gos 
de raça potencialment perillosa (GPP), sense llicència de tinença per a 
animals d’aquesta tipologia.

2. Comprovades les dades als registres corresponents, es comprova que el 
propietari del gos és el Sr. Quim P. A.. 

3. A data dels fets el propietari no disposava de la llicència de tinença 
corresponent 

4. En data 30 de maig de 2023 es presenta sol·licitud per tramitar la llicència 
corresponent (exp. 2023/2151), però la sol·licitud es va donar per desistida,  
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ja que no es va presentar la documentació requerida en el termini atorgat a 
l’efecte.

5. Posteriorment en data 11 de març de 2024 es presenta de nou sol·licitud de 
llicència i es tramita a través de l’expedient 2024/1265 la llicència 
corresponent, concedint-se la mateixa mitjançant acord de la Junta de 
Govern Local celebrada el dia 15 d’abril de 2024.

III. FONAMENTS JURÍDICS

Primer.- La normativa aplicable al procediment instruït és la següent:

- Llei 10/1999 de 30 de juliol, sobre la tinença de gossos considerats 
potencialment perillosos

- Llei 50/1999 de 23 de desembre sobre el Règim Jurídic de la Tinença 
d’Animals Potencialment Perillosos

- Llei 39/2015, de 1 d’octubre, del Procediment Administratiu Comú de les 
Administracions Públicas -LPACAP-.

- Llei 40/2015, de 1 d’octubre, de Règim Jurídic del Sector Públic -LRJSP-.
- Ordenança reguladora de la tinença d'animals dins el terme municipal 

d’Argentona de data 7 de gener de 2013

Segon.-  Respecte les al·legacions presentades per l’interessat a través de la 
representació acreditada, es proposa la seva desestimació, tenint en compte el 
que estableix l’informe jurídic de data 16 de juliol de 2024 i que es transcriu 
parcialment a continuació:

“(...)
Segon.- Respecte les al·legacions presentades es proposa la seva desestimació, tenint 
en compte el següent:

Si bé es cert que derivat de la instrucció de les diligències instruïdes en data 26 de maig 
de 2023 s’incoa l’expedient 2023/2333 contra el Sr. J. P. A., dit procediment s’incoa com 
a conseqüència del fet que el Sr. J. P. A., estava passejant el gos sense tenir la llicència 
corresponent. 

La llicència per a tenir gossos considerats potencialment perillosos és una llicencia 
personal i intransferible. Les persones propietàries dels gossos qualificats d’aquesta 
manera han de tenir la llicència, així com les persones que s’encarreguin de treure’ls a 
passejar. Això significa que, si són diverses les persones que solen sortir al carrer amb 
el gos, totes han d’obtenir el permís corresponent.

Aquest és el cas que ens ocupa, en què aquest ajuntament ha incoat diversos 
procediments sancionadors que passem a detallar:
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Expedient 2023/2333: s’incoa contra el Sr. J. P. A. per portar el gos passejant pel carrer 
sense llicència. (I per portar el gos sense morrió). D’aquest expedient s’ha fet el 
pagament voluntari i reconeixement de responsabilitat corresponent.

Expedient 2023/399: s’incoa contra el Sr. Q. P. A., com a propietari del gos, per no tenir 
la llicència de tinença de gos perillós en la data dels fets.

Per tant, no s’està en cap cas duplicant la sanció sinó que s’està individualitzant la 
mateixa per cada una de les persones que ha infringit la normativa sobre la tinença 
d’animals considerats potencialment perillosos.

Tercer.- Respecte el fraccionament sol·licitat
L’interessat sol·licita en data 14 de maig de 2024 el fraccionament de la sanció 
imposada.
No obstant, cal tenir en compte que el fraccionament sol·licitat ho és sobre un import 
que no és ferm, no podent-se fraccionar un deute que encara no ha estat liquidat. Per 
tant caldrà esperar a que hi hagi una resolució expressa imposant la sanció 
corresponent per tal de poder resoldre sobre el fraccionament.

Quart.- Respecte a l’aplicació de les reduccions previstes per la normativa 
D’acord amb l’article 85 de la Llei 39/2015 de Procediment Administratiu de les 
Administracions Públiques les reduccions per pagament voluntari i reconeixement de la 
responsabilitat resten condicionades al desistiment o renúncia de qualsevol acció o 
recurs en via administrativa.

Per tant, en aquest cas, en haver-se presentat al·legacions en data 23 de maig de 2024 
per part de l’interessat contra l’acord d’incoació, aquestes reduccions no podrien 
aplicar-se.

III. CONCLUSIONS

Primera.- Respecte les al·legacions presentades, cal desestimar les mateixes ja que en 
cap cas s’està produint una duplicitat de la sanció sinó una individualització per cada 
una de les persones infractores de la normativa de la tinença d’animals considerats 
potencialment perillosos.

Segona.- Respecte la petició de fraccionament de la sanció, en no ser ferma encara la 
mateixa, no es pot resoldre en aquest moment, a l’espera de la resolució que imposi la 
sanció definitiva.

Tercera.- Respecte les reduccions aplicables previstes per la normativa, a tenor de 
l’article 85 de la Llei 39/2015 de Procediment Administratiu Comú de les 
Administracions Públiques, les mateixes resten condicionades al desistiment o renúncia 
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de qualsevol acció o recurs en via administrativa. En el present cas, a l’haver-se 
presentat al·legacions en data 23 de maig de 2024, les mateixes no es podrien aplicar.
 (...)”

Així, tal i com especifica l’informe de l’assessora jurídica de serveis territorials de 
data 16 de juliol de 2024, es desestimen les al·legacions presentades, tenint en 
compte que i que les llicències per a tenir gossos potencialment perillosos son 
personals i intransferibles i que per tant, les persones propietàries dels gossos 
qualificats d’aquesta manera han de tenir la llicència, però també les persones que 
s’encarreguin de passejar-les.

L’expedient sancionador que ens ocupa (2024/399), va ser incoat contra el Sr. 
Quim P. A. com a conseqüència del fet que el Sr. Quim P. A., no tenia, a la data dels 
fets, la llicència de gos potencialment perillós com a propietari del mateix.

L’expedient sancionador que menciona la part interessada en les seves 
al·legacions (expedient 2023/2333), va ser incoat contra el Sr. Joan P.A. per 
passejar el gos considerat potencialment perillós sense la llicència corresponent 
que exigeix la normativa.

Per tant, en cap cas s’està duplicant la sanció sinó que s’està individualitzant la 
sanció per cada una de les persones que ha infringit la normativa sobre la tinença 
d’animals considerats potencialment perillosos.

Tercer.- Els fets, que es declaren provats, són constitutius d’una infracció molt 
greu prevista a l’article 13 de la Llei 50/1999 sobre Règim Jurídic de la Tinença 
d’Animals Potencialment Perillosos, consistent en tenir un gos considerat com a 
potencialment perillós sense tenir la llicència corresponent. 

Quart.- De la infracció esmentada és presumpte autor responsable la següent: 

Quim P. A. com a propietari del gos amb domicili segons consta a l’acta policial.

Cinquè.- Es proposa imposar al Sr. Quim P. A. les sancions següents:

 Per la infracció molt greu (tenir gos perillós sense llicència): sanció de 
2.700,00 €

Amb l’agreujant de no atendre el requeriment per les deficiències en la 
tramitació de la llicència corresponent. 

Tot i que en data 30 de maig de 2023 es presenta sol·licitud per tramitar la 
llicència corresponent (exp. 2023/2151),  la sol·licitud es va donar per 
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desistida,  ja que no es va presentar la documentació requerida en el 
termini atorgat a l’efecte. 

Sisè.- D’acord amb l’article 13.7 de la Llei 50/1999 de 23 de desembre sobre el 
Règim Jurídic de la Tinença d’Animals Perillosos: 

“l’exercici de la potestat sancionadora correspon als òrgans de les comunitats 
autònomes i municipals competents en cada cas.”

Així mateix, l’article 50 de l’ordenança reguladora sobre la tinença d’animals del 
terme municipal d’Argentona estableix:

“Article 50. Administració competent per sancionar

La imposició de les sancions establertes per la comissió de les infraccions tipificades en 
la Llei 10/1999 de 30 de juliol, sobre la tinença de gossos considerats potencialment 
perillosos, i la Llei 50/1999 de 23 de desembre sobre el Règim Jurídic de la Tinença 
d’Animals Potencialment Perillosos, correspondrà a l’Alcalde pel que fa a les infraccions 
lleus, i al Ple de l’Ajuntament pel que fa a les infraccions greus i molt greus.”

Per tant, a tenor d’aquest articulat, l’òrgan competent en aquest cas concret i en 
tractar-se d’una infracció molt greu, és el Ple.

Setè.- Informar a l’interessat que, tota vegada que la sanció procedent és 
exclusivament de caràcter pecuniari, d’acord amb el que disposa l’art. 85.3 de la 
llei 39/2015 d’1 d’octubre de Procediment comú de les Administracions Públiques, 
el pagament voluntari per part del presumpte responsable, en qualsevol moment 
anterior a la resolució, implicarà la finalització del procediment.

Vuitè.- S’ha de notificar aquesta proposta a l’interessat i atorgar-li un termini de 
10 dies d’audiència perquè pugui presentar al·legacions i presentar documents i 
informacions que estimi convenients en la seva defensa, indicant la posada de 
manifest de l’expedient practicat. A la notificació s’acompanyarà una relació dels 
documents que consten en el procediment per tal que la interessada pugui 
obtenir les còpies dels que estimi convenients. Transcorregut el termini esmentat, 
s’elevaran les actuacions a l’Alcaldia com a òrgan competent per a la seva 
resolució.”

La proposta de resolució de la instructora de l’expedient es notifica a l’interessat en data 
23 de juliol de 2024.

En data 2 d’agost de 2024 es presenten al·legacions contra la proposta de resolució de la 
instructora de l’expedient.
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En data 9 d’octubre de 2024 la instructora de l’expedient emet informe desestimant les 
al·legacions presentades per l’interessat, que en les seves conclusions diu:

“.../...
Primera.- Respecte les al·legacions presentades, cal desestimar les mateixes ja que 
en cap cas s’està produint una duplicitat de la sanció sinó una individualització per 
cada una de les persones infractores de la normativa de la tinença d’animals 
considerats potencialment perillosos.”

En data 17 d’octubre de 2024 per decret d’alcaldia es procedeix a un canvi d’instructora 
en l’expedient, notificat en data 25 de novembre de 2024.

En data 22 d’octubre de 2024, la instructora de l’expedient eleva la tramitació al Ple 
Municipal.

Per tot l’anterior, es proposa al Ple Municipal l’adopció dels següents acords:

Primer.-  Imposar al Sr.  Quim P.A. amb DNI 77****76-V la sanció de 2.700,00 euros 
com a autor presumptament responsable d’una infracció molt greu prevista a l’article 
13 de la Llei 50/1999 sobre Règim Jurídic de la Tinença d’Animals Potencialment 
Perillosos, consistent en tenir un gos considerat com a potencialment perillós sense tenir 
la llicència corresponent.

Segon.- Per a efectuar el pagament en període voluntari de la sanció a què fa referència 
aquest acord, l'interessat podrà efectuar l’ingrés en els següents terminis:

- Les que siguin notificades de l’1 al 15 de cada mes des de la data de recepció de 
la notificació, fins el 20 del mes posterior i si aquest no fos hàbil, fins l’immediat hàbil 
següent.

- Les que siguin notificades entre el 16 i últim de cada mes, des de la data de 
recepció de la notificació fins el dia 5 del segon mes posterior i si aquest no fos hàbil, fins 
l’immediat hàbil següent.

Transcorreguts els esmentats terminis sense haver-se fet efectiu el pagament, es durà a 
terme el seu cobrament amb els recàrrecs previstos a l’article 28 de la Llei General 
Tributària.

Relació de bancs on podeu fer l’ingrés:

CAIXABANK – Núm. de compte ES67-2100-0354-1102-0004-1207 

A l’hora de fer l’ingrés, heu d’especificar en el concepte el número d’expedient que 
trobareu en l’encapçalament de la present resolució.
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Si vençuts els terminis indicats, no s'ha satisfet el deute, aquest s'exigirà en via de 
constrenyiment d'acord amb el que estableixen els articles 70 i següents del Reglament
General de Recaptació, aprovat pel Reial Decret 939/2005, de 29 de juliol.

Tercer.- Notificar la present resolució a la persona interessada i als Serveis d’Intervenció, 
Tresoreria-Comptabilitat d’aquest ajuntament.

Quart.- Contra aquesta resolució, que posa fi a la via administrativa, s’haurà d’interposar 
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Barcelona, 
en el termini de dos mesos a comptar des del dia hàbil següent al de la recepció de la 
seva notificació. Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de 
reposició davant el mateix òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar des del 
dia següent de la seva notificació.””

Sra. alcaldessa.- Passaré la paraula a la regidora Mariona Pasqual.

Sra. Mariona Pasqual.- Doncs bé, simplement afegir que és, bàsicament, seguint la 
política d’intentar sensibilitzar la població de que, com s’han de tenir els animals i quines 
normes s’han de seguir. En aquest cas, és un altre GPP, sense llicència, sense dur lligat, 
sense cens, etc. Llavors, tot això, seguim treballant-hi per tal de que cada vegada passi 
menys. Però, malauradament, molta gent encara segueix anant amb el gos deslligat, i 
sense morrió els GPP, etc. I per la seguretat de tots, doncs, hauríem d’anar ja, mica en 
mica, tenint-ho en compte, tot això. Però costa una mica, la veritat. I per això, 
malauradament, perquè no és el gust de ningú anar posant multes, però, la pedagogia 
que veiem que funciona és aquesta, així que de moment seguim així. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Boba. 

Sr. Joan Boba.- Sí, volia fer una pregunta. Per què només venen al Ple a aprovar les 
sancions de benestar animal? L'Ajuntament posa altres sancions i mai venen a aprovació 
pel Ple. Per què aquestes sí i les altres no?

Sra. alcaldessa.- Jo crec que aquestes són les que estan delegades perquè s’aprovin 
aquí. La secretària ens ho defineix millor.

Sra. secretària.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Sí, la normativa en aquest cas de benestar 
animal estableix que les molt greus són competència del Ple i les greus i lleus de 
l'alcaldessa. Aleshores, només les molt greus són les que arriben aquí. 

Sr. Joan Boba.- Aviam, però per exemple, amb urbanisme també posem sancions.

Sra. secretària.- En urbanisme és una altra normativa i es regula de manera diferent. Hi 
ha normatives que és en funció de la quantia i hi ha normatives que és per la graduació 
de la infracció. En aquest cas és per la graduació de la infracció.
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Sr. Joan Boba.- Correcte, gràcies.

Sra. alcaldessa.- Gràcies. Doncs passaríem a votació. 

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per majoria absoluta amb 14 vots a favor 
(Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín  Garachana, M. Mercè 
Juan Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl 
Tornay Quintanilla, Hèctor C. Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi 
Blanco Mora, Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo Català, Mariona Pasqual Villahoz i 
Susana López Rico) i 3 abstencions (Isabel Sunyer Marfà, Joan Boba Duran, Isidre Viñas 
Llebot).

4. Propostes Urgents

4.1. Augment tarifes dels serveis urbans d’autotaxis d’Argentona per a l’exercici 
2025

“”L’expedient número 2025/209 es tramita en relació a la sol·licitud d’aprovació de 
l’increment de tarifes del servei de taxi a Argentona per part de la Federació Catalana del 
Taxi per al 2025.

En data 14 de gener de 2025 amb número d’entrada GENTR-2025-347 el Sr. Luis Berbel 
Salcedo, en representació del Sindicat de Treballadors Autònoms del Taxi i els taxistes del 
municipi d’Argentona sol·licita l’aplicació d’un augment mitjà de tarifes urbanes del taxi 
del 3,13% per a l’any 2025. 

D’acord amb el Decret 149/1988, de 28 d'abril, sobre el règim procedimental dels preus 
autoritzats i comunicats, correspon a la Comissió de Preus de Catalunya acordar 
l’actualització de l’increment de les tarifes dels serveis de transport col•lectiu urbà de 
viatgers i d’auto-taxis.

Vist l’informe favorable de l’enginyera tècnica d’urbanisme i obres de data 17 de gener de 
2025, que literalment diu:

“INFORME TÈCNIC 
Referent a l’augment mitjà de tarifes del taxi segons la Comissió de Preus de Catalunya per a 
l’any 2025.
ANTECEDENTS
En data 13/12/2024 la Comissió de Preus de Catalunya va aprovar un augment mitjà de tarifes 
del taxi del 3,2% per a l’any 2025, amb l’objectiu d’actualitzar les tarifes dels serveis d’auto-
taxi.
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En data 14/01/2025 el Sr. Luis Berbel Salcedo, en representació del Sindicat de Treballadors 
Autònoms del Taxi i els taxistes del municipi d’Argentona sol·licita l’aplicació d’un augment 
mitjà de tarifes urbanes del taxi del 3,13% per a l’any 2025. 

LEGISLACIÓ APLICABLE

 LLEI 19/2003, de 4 de juliol, del taxi.

 DECRET 314/2016, de 8 de novembre, pel qual es determinen les condicions 
específiques de contractació i comercialització de serveis de taxi i el règim jurídic de 
l'activitat de mediació. 

 DECRET 149/1988, de 28 d’abril, sobre el règim procedimental dels preus autoritzats i 
comunicats.

 DECRET 339/2001, de 18 de desembre, pel qual s’estableix un sistema simplificat per a 
l’actualització dels preus i les tarifes. 

CONSIDERACIONS 

Referent a les tarifes del servei d’auto-taxi, la Comissió de Preus de Catalunya d’acord amb les 
competències que té atorgades, aprova les tarifes dels serveis sotmesos al règim 
d’autorització autonòmica, com el del servei d’auto-taxi.

L’article 31.2 de la Llei 19/2003, de 4 de juliol, del Taxi, estableix que la determinació de les 
tarifes d’aplicació als serveis urbans del taxi han d’ajustar-se a la normativa vigent en matèria 
de preus i hauran de garantir en tot moment la cobertura del cost del servei i assegurar un 
benefici empresarial raonable.

L’article 32.1 de la Llei 19/2003, de 4 de juliol, del taxi, determina que pels municipis de més 
de 5.000 habitants els vehicles han d’anar equipats d’un taxímetre degudament comprovat, 
precintat i homologat, i que el seu funcionament serà correcte, d’acords amb les normes 
establertes per l’òrgan competent en matèria de metrologia, amb la finalitat de determinar el 
preu de cada servei.

El Decret 339/2001, de 18 de desembre, pel qual s’estableix un sistema simplificat per a 
l’actualització dels preus i les tarifes regulats al Decret 149/1988, de 28 d’abril, sobre règim 
procedimental dels preus autoritzats i comunicats, en virtut del qual, determina que si es 
respecta el percentatge màxim d’increment de preus que fixa la Comissió de Preus, les tarifes 
de taxi aprovades per l’Ajuntament no requereixen aprovació posterior de la Comissió de 
Preus de Catalunya, sinó exclusivament la comunicació de l’acord plenari per donar-ne 
compte.

El servei d’auto-taxi és competència municipal i en conseqüència l’augment de les tarifes s’ha 
d’aprovar per l’ens local corresponent.

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

85
d

5f
2d

1e
e2

74
b

78
93

31
ab

f8
4c

40
a5

d
b

00
1

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

25/02/2025 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Capdevila i
Cañadas

25/02/2025 Alcaldessa

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

23

Consultada la documentació aportada es comprova que la proposta d’augment de les tarifes 
és inferior a l’augment mitjà del 3,2% aprovat per la Comissió de Preus de Catalunya.

Consultat l’estudi econòmic és constata que es justifiquen les variables de l’augment segons 
determina el DECRET 339/2001, de 18 de desembre, pel qual s'estableix un sistema simplificat 
per a l'actualització dels preus i les tarifes regulats al Decret 149/1988, de 28 d'abril, sobre el 
règim procedimental dels preus autoritzats i comunicats. 

CONCLUSIONS

D’acord a les consideracions exposades S’INFORMA FAVORABLEMENT la proposta 
d’augmentar les tarifes del servei d’auto-taxi per a l’any 2025, segons les tarifes següents:

Tarifa 1
Feiners de 8.00 a 20.00 hores Preus actuals

Preus 
actualitzats

Baixada de bandera 4,30 4,40
Preu per quilòmetre recorregut 1,1 1,13
Per hora d'espera 20,27 20,91
Tarifa 2
Feiners de 20.00 a 8.00 hores.
Dissabtes, diumenges i festius Preus actuals

Preus 
actualitzats

Baixada de bandera 4,65 4,80
Preu per quilòmetre recorregut 1,14 1,17
Per hora d'espera 20,27 20,91

Suplements Preus actuals
Preus 
actualitzats

Ràdio taxi 1,35 1,40
Urbanitzacions 1,35 1,40
Equipatge 1,35 1,40
Animals domèstics 1,25 1,30

Cal fer esment que durant els anys 2019, 2020 i 2021 les tarifes del servei municipal del taxi 
van estar congelades i que durant l’any 2022, 2023 i 2024 es va aplicar augment.

El que comunico als efectes oportuns sens detriment d’altra criteri tècnic basat en Llei.”

Per tot això, es proposa al Ple Corporatiu l’adopció dels següents acords:

Primer.- Aprovar l’augment mitjà de tarifes urbanes del servei d’auto-taxis del 3,2% per 
l’any 2025 d’acord amb el desglossament de tarifes exposades a la part expositiva.
 
Segon.-  Notificar els presents acords als interessats i a la Comissió de Preus de la 
Generalitat de Catalunya, als efectes d’allò previst al Decret 339/2001, de 18 de 
desembre.””
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Sra. alcaldessa.- Com a urgent, hem tingut un canvi de correu de Diputació i sé que 
alguns, així se’ns ha comentat a la junta de portaveus, no us havia arribat la 
documentació, que és l’aprovació de l’augment de tarifes dels taxis. És només això. 
Passaré la paraula a la regidora Cervantes perquè ho pugui explicar.

Sra. Montserrat Cervantes.- Gràcies, alcaldessa. Jo mateixa no he pogut tenir la 
documentació a mà fins aquesta tarda, pel mateix tema. Portem a aprovació com cada 
any, les tarifes del taxi, que han de passar pel Ple. Ho hem preparat d’urgència perquè 
ells les puguin fer anar, les puguin posar en vigor. Han de passar la inspecció del 
taxímetre. I ho han de fer després de l’aprovació de la pujada de preus, en aquest cas. 
Recordar també, o fer esment, que durant el 19, el 2019, 2020 i 2021 les van mantenir 
congelades. I els anys posteriors, 22, 23, 24 i aquest mateix, les han pujat un pèl de res, 
més baixes de lo que podrien, segons la llei del taxi de Catalunya. Per tant, cal que digui 
els preus o no cal, no? Doncs ja està. Hem de donar fe de que passa pel Ple perquè ells 
ho puguin tirar endavant.

Sra. alcaldessa.- Passaríem primer a votar la urgència per poder-ho incloure a l’ordre del 
dia. 

Ratificada per unanimitat la urgència de la inclusió del punt en l’ordre del dia, es sotmet a 
votació l’anterior proposta que s’aprova per unanimitat de tots els presents (Montserrat 
Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè Juan 
Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, Isabel Sunyer Marfà, Joan Boba Duran, Isidre 
Viñas Llebot, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor C. Travesa 
Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Mar Rodríguez Mena, 
Bernat Calvo Català, Mariona Pasqual Villahoz i Susana López Rico)

Sra. alcaldessa.- Ara acabaria aquí l’ordre del dia i el que hem preparat ara, igual que 
vam fer el gener de l’any passat, baixarem la pantalla i es passaran dades que creiem són 
d’interès de que es puguin projectar i explicar, de diferents àrees de l'Ajuntament i 
després també quedaran posades en el web perquè la gent també les pugui veure. 
Passaríem ja a fer la primera projecció. 

Sra. Mariona Pasqual.- Doncs bé, començo amb medi ambient. A aquesta primera 
gràfica podeu veure al llarg dels anys com ha anat evolucionant el tema dels residus. Sé 
que es veu petitó i hi han molts números, però és perquè veieu una mica com ha anat, 
que ens vam començar a moure amb molt de rebuig, d’inici, i cada vegada, doncs, per 
una banda, generem menys rebuig en comparació a resta, però també cada vegada, es 
reciclen més tots els residus, com podeu veure. I la deixalleria tot l’ús que té. Després ja 
dic les tonelades a la següent presentació, a la següent diapositiva. Per exemple, aquí, 
com podeu veure, veieu el total en tonelades. Podeu veure des del rebuig, l’orgànica, el 
cartró, envasos, vidre, deixalleria voluminosos, i el que suposa cada cosa en percentatge. 
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I el més important, el tema de la fracció orgànica, quin percentatge d’impropis tenim, és a 
dir, allò que no hauria d’anar a l'orgànic, que ho trobem. En aquest cas, ens trobem una 
mitjana d’un 2,39%. Com podeu veure, això ja ha passat altres anys, el tercer trimestre és 
el més elevat, que acostuma a estar més vinculat a període vacacional, segones 
residències, etc., que la gent va més... més per lliure, per dir-ho d’alguna manera. 

Sra. M. Mercè Juan.- Hola. Acte seguit, són les dades d’empresa i ocupació. Com veureu, 
són les dades s'oscil·len entre finals de 2023 i 2024. Són dades facilitades pel Consell 
Comarcal. A Argentona tenim 1149 empreses, distribuïdes en 7 polígons industrials. 
Aquest nombre d’empreses no vol dir edificis, perquè hi han empreses grans que poden 
tenir més d’un NIF, nombre d’empresa per nombres de NIF que tenim donats d’alta. Són 
deunidó, 1149. Aquí teniu la relació dels 7 polígons, que agafen tota la costella de la riera 
i amb 56,38 ha de polígons industrials, que coneixem com a polígons d’activitat 
econòmica, que es diuen, els PAE. Aquestes empreses representen, parlant en termes 
econòmics, un 40% del VAP. Què és el VAP? És el valor afegir brut. Que ve a ser, amb 
alguna petita diferència, perquè ens entenguem, el producte interior brut, el que dona 
riquesa. La comparativa és, Argentona té un 40% de VAP. La mitjana catalana és d’un 
20,2% i el Maresme un 16%. O sigui, som un dels pobles amb més empresa de tot el 
Maresme. Això ens representa, en dades de setembre 2024, 3715 llocs de treball 
assalariats. I llocs de treball autònom, 985. 

Sra. alcaldessa.- Ara sí, ara és la regidoria de mitjans de comunicació, en aquest cas és 
de la ràdio. En aquí, s’ha fet molta feina aquest any, sobretot modificant temes de xarxa i 
temes de web i temes d'emissió. Les visites que teníem, totes registrades el 2023, eren 
320.000 visitants a xarxes socials i amb aquestes modificacions i treball que s'ha fet des 
de la casa, els tècnics, ara en tenim 1.054.000. És un increment d’un 70%. Les notícies de 
més impacte, sobretot a Instagram, en aquí teniu una mica un repàs, també per veure les 
temàtiques, hi ha hagut lo del pregó, que ho deia en Joan Pera, el tema de la Dana, festa 
el Càntir, bueno, un tema d’un robatori que va haver-hi que era un argentoní, el tema de 
la taxa de la brossa amb l’augment, els alumnes del PFI, que també van tenir el seu 
moment, i lo de la línia de l’autobús. S’ha fet aquest desembre, s’ha enllestit els nous 
estudis en aquest cas a la casa gòtica, amb unes condicions millors pels treballadors i 
també pels que hi van voluntaris o entitats a fer allà producció. I esperem que aquest 13 
de febrer, que és el dia mundial de la ràdio, puguem fer la inauguració d’aquest espai. 
Amb tot això, s’obriran ara en breu tres canals més, que és WhatsApp, Telegram i el 
butlletí electrònic, també per poder tenir aquests canals de participació i d’aproximació 
amb la ciutadania. Des de l'àrea aquesta. El següent punt és de, en aquest cas, serveis 
jurídics de la casa, serveis de contractació. Aquí hi ha un petit resum, seguint la línia de 
quan vam entrar a govern de poder posar al dia tots els serveis i contractes que des de la 
casa s’estaven portant a terme. Això està publicat al portal de transparència, tothom pot 
veure el detall d'aquestes numeracions. És la 75 contractacions que s’han portat de gener 
a desembre. Sobretot al desembre vam fer un apreton, perquè hi havia coses que sinó, 
no hi havia manera de tancar-les. I bueno, veient que cada mes ha sigut un esforç per 
poguer, casi bé, tenir ja els contractes al dia, ens en queden poquets. El següent punt és 
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una de les, dels temes que també una mica estava endarrerit, era la resposta a 
reclamacions patrimonials que hi havia. Aquesta gràfica també ens l’han facilitat des dels 
serveis de la casa i és importat veure com es van resolent aquests tràmits amb aquestes 
respostes a la gent que entra reclamacions i que se’ls hi ha de donar sortida amb el plaç 
que la llei marca i també algo que no estava al dia i ara ens hi anem posant. En aquí, 
abans de passar a les dades de seguretat, m’han donat ara a última hora, com el correu 
ens ha anat des del dimecres una mica malament, que no han entrat coses pel canvi que 
hi ha hagut, m’han donat unes dades que no les hem pogut projectar, però que les 
afegirem perquè estiguin al web, sobre el tema de transparència i el dret d’accés, en 
aquest cas, a l’arxiu. En aquí a la memòria anual, sobre el dret d’accés s’han donat 94 
sol·licituds que s’ha demanat informació d’accés a expedients. En aquest cas, casi bé 
totes són acceptades. I sinó, parcialment, algunes. Lo rellevant és que 75 d'aquestes 94 
són referent a llicències d’obra i recursos humans, que són 31, sobretot perquè hi han 
hagut molts processos d’oposició i que la gent demanava poguer veure aquests 
expedients. Afegint aquí, perquè estem a un 80% casi de respondre dins de termini totes 
aquestes peticions d’informació, també amb lo dels processos que hi han hagut de 
recursos humans, s’han fet aquest any 71 processos des de la casa. 25 són de gent que 
s’ha estabilitzat la plaça, han tingut convocatòria lliure o han estat en comissió de servei, 
que aquests són 25, i en personal interí o temporal, també per fer el tema de 
funcionariat, se n’han fet 46, que és un total de 71, que són molts, i que ara ja anem a 
una altra fase en aquest aspecte de recursos humans. Ara sí que hi ha el tema de l’altra 
regidoria que jo lidero, que és la de seguretat. En aquí és el registre de totes les 
actuacions que s’han fet des de la regidoria de la policia, que són 11.123. Per 
emergències, n’hi han hagut 227, una mica està el detall al costat. La més rellevant és la 
que en avaries d’aigua, veníem d’un registre molt alt i aquest any està a la meitat, està a 
59. Que estàvem al doble. L’altra part més important, a part d’atenció a menors, que són 
dades que hi han per quan s’han d’atendre, amb el tema d’incidències de trànsit, aquí 
també hi ha lo que és protecció escolar, lo que és quan hi han infraccions, i aquí hi han 
406, són per infraccions de trànsit que s’hi ha hagut d’intervenir, que és un percentatge 
més alt que el que fins ara hi havia. Ho dic també perquè són dades que ens ajuden a 
l’hora de nosaltres veure com hem d’anar potenciant aquesta part o mirant en què 
fallem. L’assistència policial, també, la que ha incrementat molt, en casi 200 més, és 
l’assistència per mediar conflictes o queixes veïnals o avisos de gent. I aquesta també és 
una de les més altes. I en tema d’incidències administratives, la que no baixa de les 312 
incidències amb animals, 256 són per gossos perduts, en els quals la policia ha d’actuar. 
La resta són dades de control, de vigilància i de seguretat ciutadana. 

Sr. Xavier Collet.- Gràcies. Doncs vaig a explicar una part dels serveis territorials, que és 
la part del manteniment de via pública i equipaments. Aquesta taula que veieu aquí són 
les incidències, no hi ha el títol, però són les incidències que hi ha en això, en l’espai 
públic i els equipaments. Quan es va fer la reunió de poble, el dia 24 de gener, ja vaig fer 
una exposició d’aquesta taula, en aquell moment hi havia 832 incidències en total. Hem 
acabat l’any 2024, ho veieu a la part de baix, amb 1.077 incidències. Aquest 2024 el vam 
començar al gener, intentant ordenar, classificar, totes les incidències que arribaven a 
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l’Ajuntament, de tot tipus, aquí veieu tots els conceptes, per intentar poder-ne fer un 
seguiment i veure quin volum teníem, veure la gravetat, veure com estaven classificades i 
poder-ho gestionar de manera més eficaç. La veritat és que tots ens hem sorprès del 
volum d’incidències que hi ha en un any, 1.077. Podeu veure en aquí els diferents tipus: 
aigua; poda; arbrat viari; vials; vials no asfaltats... Ja sabeu que a Argentona n’hi ha uns 
quants, de vials no asfaltats; voreres, tenen moltes incidències; cementiri; l’enllumenat 
públic, que és la part que té més incidències; fonts públiques; jardineria; espais verds; 
guals; mobiliari; neteja; sanejament i clavegueram; espais educatius i espais esportius 
també són, juntament amb altres equipaments, són els que també tenen moltes 
incidències; telefònica i telecomunicacions; i altres. Es pot veure que durant tot aquest 
any 2024 hem acabat amb un bon índex d’execució d’incidències acabades, de les 1.077, 
se n’han acabat 933. Aquestes 144 que queden, són incidències que nosaltres preveiem 
més o menys que entre el mes de gener i febrer les podrem tancar, per tant, no les hem 
passat a l’any 2025. Sí que és cert que a l’any 2025 n’hem passat una cinquantena, 
d’incidències, que ara ja no estan aquí, que s’han passat, perquè són incidència de més 
complexa, de més llarga execució, de més llarga resolució, que no les podem resoldre ara 
i, per tant, les passem a l’any 2025 per resoldre-les durant el 2025. Com deia, aquí hi han 
incidències de tot, incidències que són molt ràpides de resoldre, i incidències que 
requereixen d’un pressupost, d’una despesa, etc. Bé, amb aquesta classificació el que 
aconseguim és aquesta major eficiència. Quan registrem les incidències, cada tipus 
d’incidència es deriva al tècnic corresponent. El tècnic corresponent, si és el cas, ho deriva 
al contracte que tenim, l'alcaldessa ha explicat tots els contractes que s’han estat fent 
durant el 2024, el 2023. Aquests contractes ens permeten resoldre totes aquestes 
incidències. Es deriven a aquestes empreses amb les que tenim contracte o es deriven a 
la brigada o es deriven a altre personal, com conserges, que també poden resoldre 
algunes d’aquestes incidències. És a dir, es deriva a qui pot resoldre-ho i segueix el seu 
tràmit fins a l’execució. Per tant, el balanç és força bo. Aquestes 144 esperem tancar-les, 
com deia, durant el mes de febrer. I el 25 ja en tenim un centenar més, d’incidències, que 
han entrat des de l’1 de gener del 25, a part d’aquesta cinquantena que hem incorporat 
de l’any anterior, del 24, doncs ara en total el 2025 en tenim una cinquantena que les 
estem començant a treballar, també. És una mica per ensenyar el volum d’incidències 
que hi han a la via pública, que és molt gran, i que es fa des dels serveis tècnics i des 
d’espai públic i manteniment, una feina important per anar-la resolent. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Ara ja estaria. Hi han algunes regidories que, per temes de que el 
personal encara no tenia les estadístiques ben fetes, si un cas, al Ple de febrer acabarem 
de donar i així acabarem de completar l’informe aquest. A veure si tornen les llums a la 
sala i aixequen la pantalla. Digui, Sra. Sunyer.

Sra. Isabel Sunyer.- Gràcies. Aquestes 400 multes, tenen algo a veure amb el radar 
mòbil? Perquè hi ha una incidència important. Em sembla que passem de 90 a 300. 
Bueno, no ho sé, ho dic de memòria, el 90. 

Sra. alcaldessa.- Està, la pregunta?
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Sra. Isabel Sunyer.- Sobre aquest tema sí, en tinc una altra. 

Sra. alcaldessa.- Però és també sobre les dades? 

Sra. Isabel Sunyer.- Sí.

Sra. alcaldessa.- Doncs si les fas i després responem totes?

Sra. Isabel Sunyer.- Val. I les incidències sobre la poda de l’arbre, volia saber quin tipus 
d’incidència és. 

Sra. alcaldessa.- Val. El tema del trànsit, hi ha una part, totes no estan, aquí. Una part sí 
que són, altres no, perquè es van fer a l’últim trimestre, també eren moltes i lo que s’està 
fent són els expedients a poc a poc. Algunes sí que estan incloses. Pel tema de l’arbrat, si 
un cas, li dono la paraula al regidor Collet.

Sr. Xavier Collet.- Sí, gràcies. Bé, són incidències de tot tipus, eh? Des de branques que 
molesten als veïns, veïns que demanen que la poda es faci de manera diferent, que es 
faci més intensiva, o que demanen que quan es faci el nou torn de poda, que es revisi els 
arbres que té davant, no sé, arbres malmesos, senyals que estan tapades per les 
branques dels arbres, fulles que entren a dintre de les finques dels veïns, bé, a veure un 
moment... Sí, de poda en total n’hi han 21 i no sé, són bàsicament això, fulles que 
molesten en diferents espais... Són això.

Sra. Isabel Sunyer.- I una altra pregunta que m’he deixat. Sobre l’enllumenat públic, 
parlava de 180 incidències, té algo que veure amb el canvi dels leds?

Sr. Xavier Collet.- No, perquè el canvi dels leds el comencem ara, durant aquest mes de 
febrer, suposo, i no. Té que veure bàsicament amb fanals que no funcionen, que s’han 
apagat, que s’han avariat, a vegades alguna avaria del quadre. Bueno, la veritat és que és 
el contracte que més feina ens dona, 180 incidències, però les anem arreglant amb 
bastanta rapidesa. S’han arreglat 173. Hi estem bastant a sobre i em sembla que 
funciona bastant més bé. 

5. Precs i Preguntes

Sra. alcaldessa.- Ara passem al torn de preguntes. Tenia tres paraules, si voleu tornar a 
demanar? Sr. Raúl Tornay. 

Sr. Raúl Tornay.- Gràcies, alcaldessa. Al Sr. Xevi, que tal i com va parlar en les reunions 
prèvies als pressupostos, li vam demanar entre d’altres coses, la instal·lació d’un quadre 
de llum al barri del Molí. Ens agradaria saber com va el tema, més que res perquè ens 
consta que al setembre faran una festa gran i molt xula i només, si realment hi ha el 

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

85
d

5f
2d

1e
e2

74
b

78
93

31
ab

f8
4c

40
a5

d
b

00
1

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

25/02/2025 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Capdevila i
Cañadas

25/02/2025 Alcaldessa

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

29

compromís de que estigui instal·lat al setembre. I faig l’altra, ja. I res, només que el tema 
de les fustes del Cros, que vam parlar l’altre dia, doncs, si teniu dades, o quan estarà 
arreglat això, perquè la gent gran cau, i és una mica de perill. Gràcies. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, sobre el quadre elèctric, va ser un compromís de les reunions 
prèvies amb el pressupost i evidentment és un compromís que complirem, malgrat que 
vostès no van donar suport al pressupost, tot i que moltes de les demandes que van fer 
les vam incloure, no? Però evidentment que sí, que ho complirem. Hem parlat també 
amb els veïns que s’encarreguen d’aquestes festes en el Molí, i ens hem compromès a 
fer-ho, no només en el Molí, sinó que es muntaran quadres elèctrics en altres espais 
perquè quan hi hagi alguna activitat pública, es puguin fer servir aquests quadres 
elèctrics sense necessitat de cada vegada haver de contractar un tècnic perquè ho munti, 
i que això ens costa uns diners. Per tant, es quedaran fixes en diferents espais del 
municipi. Sobre les fustes del Cros. Abans deixi’m-li recordar i explicar i preguntar, 
suposo que ha vist activitat últimament en el Cros, em vaig comprometre a que la segona 
quinzena de gener faríem moltes activitats, s’ha començat a replantar els parterres, en 
els equipaments, tant el casal d’avis com l’espai polivalent, a les escoles, s’hi ha anat, no 
s’ha pogut acabar tot, però s’estan arreglant també, eren d’aquestes incidències que 
teníem pendents. S’ha estat fent. L’aparcament que hi ha amb terra s’ha desbrossat. 
Intentarem anivellar-lo una mica tot i que és un terreny que és molt gran, hi van molts 
camions i al cap de poc temps quedarà igual. És veritat que la part de la jardineria ja s’ha 
començat. No la podrem acabar aquest gener, sinó que s’allargarà una mica més, per 
qüestions de l’empresa, però em sembla que es veurà, aquesta millora es veurà molt 
aviat. Sobre el tema de les fustes, perdó, i per acabar, també tenim pendent del tema que 
se’n diu dels barcos. Hem tingut una sèrie de baixes en el personal que ens ha impedit 
aquesta setmana poder-ho fer. Aquesta setmana passada, vull dir. No sé si aquesta 
setmana que estem ara podrem fer-ho, perquè alguna d’aquestes baixes laborals 
continua. I sinó, serà la setmana següent. Sobre el tema dels barcos. I sobre el tema de 
les fustes, li he de dir que és complicat. Ho hem anat parlant moltes vegades, no amb 
vostè, amb els tècnics. Van sortint problemes, no sabem com resoldre-ho. És complicat, 
perquè allà s’ha de buscar la manera que l’aigua dreni, en aquella plaça no hi han 
desaigües per l’aigua pluvial, el que hi han són diferents pus que fan que aquesta aigua 
vagi drenant a poca a poc, i justament en aquell espai on hi han les fustes, és on aquesta 
aigua s’acumula i a poc a poc, permet que vagi drenant cap al subsol i marxi, i no es 
formin bassals. Per tant, treure aquelles fustes i planificar-ho diferent és complicat per 
aquest problema. No sabem encara com fer-ho. I ho estem mirant amb els tècnics, estem 
mirant diferents pressupostos amb les empreses, i no sé, quan ho resolguem, o si té 
alguna proposta, doncs l’escoltarem i intentarem veure com ho resolem. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Digui.

Sr. Raúl Tornay.- Tema del aparcamiento, que está así muy mal, por el tema de los 
camiones, a lo mejor si se hiciera alguna especie de cerco en el que solo pudieran entrar 
vehículos, pequeño, no sé, unos pivotitos, alguna cosa, algún tipo de solución así. No sé, 
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se me ha ocurrido ahora, ¿eh? Y solamente recalcarle que los presupuestos, en una línea 
general, iban bastante bien. No los aprobemos por lo que ya expliquemos en ese 
momento, no por el contenido ni por las cosas que ya sabíamos de sobras que los 
presupuestos se iban a aprobar porque son ustedes 9 y los presupuestos se van a 
aprobar siempre. Y solamente por puntualizarle eso. Pero de todas formas, tiene razón, 
que se está viendo movimiento, mucho movimiento por la parte del Cros, están 
arreglando cosas, y en ese sentido, le felicito y muchas gracias. 

Sra. alcaldessa.- Si us sembla, seguiré una mica l’ordre de grups, perquè la següent que 
tenia és la Mar, però per no anar... Doncs Sr. Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Gracias, Sra. alcaldesa. La primera pregunta es en el camí dels 
amics d’Argentona, hay unos pinos y han puesto como unas bolsas de plástico, no sé si lo 
habéis visto, es para saber qué es. En todo lo que es el camí que va de Argentona al Cros, 
en todos los pinos han puesto como unas bolsas.

Sra. Mariona Pasqual.- Sí, això és per les cuques, perquè quan baixen de l’arbre, no 
puguin baixar, es queden allà, i llavors així no s’expandeixen. No recordo exactament si 
és aquesta o és un altre tipus, però jo diria que sí, però no em vull aventurar, perquè de 
biologia no és que en sàpiga especialment i no recordo si em van dir aquesta o una altra, 
però és per les cuques.

Sr. Francisco Fragoso.- Vale. Sabiendo que es para la oruga procesionaria, porque le soy 
sincero, no lo sabía, tenemos varias fotos de vecinos de por ejemplo en la ronda de 
Ponent, hay bastante tema de la oruga procesionaria. Lo digo…

Sra. Mariona Pasqual.- Doncs s’està començant a actuar justament per aquestes coses, 
vam començar per aquí. 

Sr. Francisco Fragoso.- Ya, pero como siempre han dicho que esa carretera no es del 
Ayuntamiento, es de Diputació, por eso me extrañó, también. Pero bueno, los felicito, y 
que lo empiecen a hacer por el centro del pueblo, sobre todo, que es lo más importante. 
Hablando de los animales, también el tema de las ratas de la plaça Nova. Y ya no es de la 
plaça Nova. La última llamada que tengo fue del jueves pasado de una vecina de Sant 
Miquel del Cros, de todo lo que es el párquing de tierra, el puente, se ve que está minado 
de ratas. Yo por ahí no he pasado, pero bueno, cuando te llama una vecina… Pero sobre 
todo la plaça Nova, los comerciantes están ya desesperados. Al menos la sensación que 
me dicen a mí, estamos ya desesperados. El último capítulo fue el sábado a las 21:15 h. 

Sra. Mariona Pasqual.- Doncs a mi em constava justament el contrari, que m’havien dit 
que s’havia notat una baixada per les actuacions que havíem fet, però bé, ho tornarem a 
revisar, només faltaria. Vull dir que el que hem d’aconseguir és regularitzar aquest tema, i 
li agraeixo, però justament vaig anar preguntant a diversos comerciants de la plaça i 
també algun veí del Cros que conec i em van dir no, no, es nota. Però potser depèn de 
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l’hora, que aquestes persones que he preguntat surten a una hora, i a aquella hora no hi 
ha rates, i els que vostès coneix surten a una altra hora que sí que se les troben, perquè 
això de vegades depèn. Ho tornaré a preguntar i si té vostè per casualitat, això que m’ha 
dit que eren les 9 i algo del vespre, si té alguna dada més horària, per poder treure, no sé, 
l’entrellat de tot plegat...

Sr. Francisco Fragoso.- Lo del último capítulo de las 21:15 h, por lo que me dijo un 
comerciante. Al final no es una persona que esté pasando por ahí en ese momento, 
hablo de los comerciantes. A mí los que me lo dicen son los comerciantes, no un vecino 
que me llama, alguna vez me ha llamado alguno, oye, que he visto esto aquí, pero la 
mayoría son los comerciantes, que ya están un poco desesperados. Y después, la otra, la 
hago en mi nombre pero yo creo que es un poco en nombre de los grupos de la 
oposición. En el último Pleno, presentaron, una de las cosas era el nombre de las calles 
de la urbanización de can Raïmí. Mi pregunta fue si habían hablado con los vecinos y que 
les parecía. Mi sorpresa fue cuando la semana pasada nos llamaron en representación 
algunos vecinos que lo que se había dicho en el Pleno, a lo mismo no era el 100% real, a 
lo mismo era un 50%. A ellos se le había como informado, pero que no se iba a cambiar a 
día de hoy no se sabía, muchos estaban en desacuerdo. Digo eso. Entonces, la única 
petición que le hago, el domingo tuvimos la reunión y sé que los otros grupos también 
están informados, que se pare lo del nombre de las calles, al menos la petición que nos 
han hecho, que se pare lo del nombre de las calles, porque hay algunos nombres de 
calles que no están de acuerdo, no todos los vecinos, pero una gran mayoría, están 
recogiendo firmas, han presentado alegaciones al Ayuntamiento, por lo que nos han 
enseñado, y ellos lo que quieren es que el nombre tal como está ya les parece bien, pero 
en vez de que digamos número, que sea con letras, el carrer 13, en letras, tretze. Y le 
pedimos eso a petición de los vecinos, que si se puede parar y hacer una reunión con 
ellos, que yo creo que aquí la oposición y el gobierno todos tenemos que ir a una, aquí no 
se trata ni en can Raïmi lo he hecho yo ni nada, aquí todos los colores y todas las siglas 
los tenemos que dejar a un lado y solucionarlo entre todos, porque si no lo 
solucionamos, el gobierno y la oposición, no se va a solucionar aquello. Y es una petición 
que nos hicieron. No sé. Es para ver que les parecía. Y otra cosa, han pensado, nosotros 
realmente no lo sabemos, pero han pensado por ejemplo si ponemos carrer Font de la 
Pastanaga, un ejemplo, cuando pongamos en Google, que nos lleva a la Font de la 
Pastanaga, que se confunda con la fuente, en vez de con la calle? No lo sé, eh? Pero 
bueno, le estoy dando la petición de los vecinos, si se puede parar, y a petición, hagamos 
una reunión todos juntos, porque yo veo bien que vayamos tanto la oposición, aunque 
no podamos hablar ni escuchar, o sea, solo a escuchar, ya estaríamos conformes, y a ver 
qué es lo que quieren los vecinos. Porque al final se tiene que decidir por lo que quieran 
ellos. Ya está. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, a veure, perdo una mica el calendari, perquè passen els mesos molt 
ràpid. Va ser el mes de novembre que vam fer una reunió a can Raïmí, novembre? Sí. I en 
aquesta reunió es va exposar el canvi de noms. Es va exposar perquè prèviament ja 
s’havien fet unes quantes reunions a la comissió del nomenclàtor. Vostè forma part 
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d'aquesta comissió del nomenclàtor, i en aquesta comissió es van plantejar aquests 
canvis de noms, es van plantejar que el canvi de nom seria agafant noms de les fonts del 
voltant, majoritàriament, i ha sigut així, i amb això tothom hi estava d’acord. I per això es 
va tirar endavant, es va informar. La veritat és que a l’assemblea, a la gran majoria de la 
gent li va sembla bé, perquè jo crec, això és una opinió personal, que és evident que el 
nom dels carrers, carrer número tres, carrer número sis, carrer número set, és 
convenient canviar-ho i posar-li algun altre nom, algun topònim, com s’havia dit, de 
l’entorn natural, de l’entorn natural de can Raïmí. I vostès hi van estar d’acord, 
políticament els grups hi van estar d’acord i així s’ha fet. Com deia, en aquesta reunió, 
majoritàriament tothom va dir que li semblava bé. És veritat que va venir una o dues 
veïnes, ara no ho recordo, parlant d’un nom en concret, que no els hi agradava, i vam 
quedar que, precisament, el que s’està donant ara, aquesta informació pública, aquest 
termini per presentar al·legacions, que ho presentessin i la comissió del nomenclàtor es 
reuniria i aquests casos concrets, analitzaria si val la pena canviar el nom o no canviar el 
nom. Jo crec que qüestionar que els carrers de can Raïmí han de canviar, quan ara són 
números, jo crec que qüestionar-ho, això no toca, perquè és evident que s’haurà de fer. 
Els veïns, en algunes al·legacions, el que al·leguen és la incomoditat, la feina, diguem els 
tràmits que això comporta i que pot comportar alguna despesa, però això és inevitable 
que continuarà passant igualment, perquè el número de parcel·la també s’ha de canviar. 
És a dir, és el nom del carrer i el número de la finca del carrer, que s’ha de canviar, no 
continuaran el nom de les parcel·les. Per tant, això s’ha de canviar igualment. És a dir, 
aquest tràmit s’ha de fer igualment. I si el tràmit s’ha de fer igualment, doncs jo crec que 
el més normal és posar noms, que la comissió del nomenclàtor serveix per això. I els que 
s’han triat jo penso que majoritàriament són molt encertats, això és una opinió personal. 
Tot i així, aquestes al·legacions es resoldran a la comissió del nomenclàtor, que el 
president de patrimoni, si vol, també pot completar la informació. 

Sr. Bernat Calvo.- Moltes gràcies. Efectivament, ho ha explicat molt bé el regidor Collet. 
Aquí va haver un procés que va començar amb la comissió informativa del nomenclàtor, 
on la immensa majoria de carrers sí que es van escollir per unanimitat. I ho entenc, i 
penso que és normal que sigui així, perquè bàsicament eren topònims tradicionals de 
fonts i algunes masies. En tot cas, com bé ha explicat el regidor, ho han fet ara i no més 
endavant, perquè enteníem que era bo o favorable pels interessos dels veïns, en tant en 
quant, doncs, s’estalviaven que es fessin dos tràmits al registre de la propietat, que puc 
entendre que és el tràmit més complex. Llavors aquí s’aprofitava la jugada de l’aprovació 
del projecte de reparcel·lació, inscripció de les càrregues, etc., que això, per lo que he 
parlat amb la tècnica, és un tema que es farà d’ofici al registrador, pel que m’ha explicat, 
però si més no, se simplificaran els tràmits. Per tant, no els hi suposarà una despesa 
extra ni de temps ni de diners en els veïns, i això penso que és important que s’entengui. 
D'aquí bé una mica que el tema de lo que diuen de deixar el nom dels números, no és 
necessari. I estic segur que la majoria dels veïns crec que pot estar d’acord amb aquests 
noms de toponímia tradicional. Insisteixo, que la majoria són fonts. Que pugui donar 
algun dubte? Precisament una de les qüestions que vam tenir molt en compte és que 
fossin topònims de la zona dels voltants de la Vall de Clarà, que quedessin a prop. La font 
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de tal, si el carrer està una mica més a prop, ja es va fer una mica tenint-ho en compte, 
perquè no volíem que hi haguessin topònims de l’altra banda del municipi a can Raïmí, 
perquè jo crec que això sí que podia generar bastant de malentesos. En tot cas, entenc 
que, ho haurem de comprovar amb el Google Maps en algun moment donat, quan això 
estigui en marxa, però suposo que font de la Pastanaga, o lo que sigui, quedarà, espero 
que clar, perquè clar, una cosa serà el carrer o el passeig i l’altra serà la font. Però bueno, 
ho hauríem de posar en tot cas en el Google Maps en el seu cas, que és lo que fa servir la 
majoria de gent. A partir d'aquí, hem posat un tràmit d’exposició pública, perquè els veïns 
puguin dir la seva, perquè això sí que ho teníem molt clar, que havíem de donar aquest 
tràmit perquè els veïns precisament havien de tenir dret a dir la seva, almenys en aquest 
tràmit, que és un procediment molt formalitzat, molt oficial, de tal manera que, 
obligatòriament, el Ple s’ha de tornar a manifestar sobre això sí o sí i ha de motivar per 
què estima o desestima o estima parcialment algunes de les al·legacions. Jo crec que, a 
veure, també hem de tenir en compte què diuen els veïns de cada carrer, perquè si els 
veïns del carrer tal no veuen clar aquell nom en concret, potser es pot reconsiderar. De 
totes maneres, és una qüestió que ha de passar per la comissió informativa del 
nomenclàtor, en primera instància, i en última per aquest Ple, que és el sobirà, i és el que 
té competències per aprovar qualsevol canvi de nom. A partir d'aquí, estudiarem amb 
deteniment aquestes al·legacions a la comissió del nomenclàtor i intentarem determinar 
si estimem, o estimem parcialment, o desestimem qualsevol de les al·legacions. I de fer-
ho, intentarem motivar. En tot cas, sí que hem de tenir en compte que, la idea és que a 
partir d’un temps, aquests carrers passaran a ser del domini públic municipal, per tant, 
passaran de ser carrers privats a ser públics, tot i que ja són d’ús públic i, per tant, és 
important que posem uns noms, perquè així ho determina la normativa i creiem que 
posar uns noms de toponímia tradicional pot ser una cosa més que enriqueixi molt al 
veïnat, que ja no seran les urbanitzacions, serà el veïnat de can Raïmí, i en un futur el de 
can Cabot, però el de can Raïmí, i jo crec que serà un motiu d’orgull, que la gent, els 
mateixos veïns vegin que els seus carrers fan referència a les fonts i masies tradicionals 
del seu entorn perquè és el que realment crec que agrada a la gent que viu a can Raïmí. 
Per què? Perquè és un entorn natural molt bonic, molt favorable, on hi han unes fonts, 
unes masies, que el doten d’una personalitat única, irrepetible. Jo penso que això és el 
que, s’ho faran seu ràpidament, aquests noms de carrers. En tot cas, per això insisteixo, 
lo dels noms dels números era una cosa provisionalíssima, que de fet és una anomalia, 
perquè aquests números es posen mentre no es recepciona la urbanització. El que passa 
és que han passat moltes dècades, des de que es van edificar cases i es van començar a 
fer carrers, fins que s’han començat o es començaran a fer les obres d’urbanització que 
permetran aquesta recepció. Clar, el fet que hi hagin moltes dècades amb aquests noms 
provisionals, entenc que per tràmits hagin hagut de posar-ho al DNI o on sigui. Bé, dit 
això, més que res perquè, tot això ho explico perquè els veïns de can Raïmí també ho 
tinguin clar, el perquè ho hem fet ara i en aquest moment. I perquè aquests noms i 
quines possibilitats tenen. En tot cas, el termini d’exposició pública continua viu i 
qualsevol veí que vulgui, doncs pot fer al·legacions, encara està en termini. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Gràcies. La Susana crec que vol intervenir d’aquest tema?
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Sra. Susana López.- Sí. Vull parlar com a membre de la comissió del nomenclàtor i també 
com a membre de l’oposició. Ho dic perquè el regidor ha fet esment a que els regidors de 
l’oposició estem a favor de que això s’aturi. Jo, agradi o no, formo part de l’oposició, ni tan 
sols estava assabentada de que s’estava parlant això, des de l’oposició. Per tant, això dit 
des de la part que em toca com a regidora de l’oposició. I des de la part que em toca com 
a membre del nomenclàtor, m’agradaria fer una sèrie de puntualitzacions. Aquests noms 
de carrers, com bé han dit els dos regidors, s’ha treballat molt des de la comissió del 
nomenclàtor, ha fet una feina esplèndida la tècnica, buscant els topònims adequats a 
cada carrer, per proximitat, per història, i el que jo penso que hem de fer, tant des del 
govern com des de l’oposició és fer una miqueta de pedagogia i explicar als veïns per què 
s’han traït aquests noms, en primer lloc, i per què no poden continuar, i això segurament 
serà com el Sr. Collet, una percepció meva personal, de per què un barri no pot continuar 
amb els noms de carrers que són números. I jo ara parlo com a veïna també del barri de 
Sant Miquel del Cros, que nosaltres estàvem igual, teníem els carrers repartits entre 
blocs, bloc 1, bloc 2, bloc 3... I en un moment donat, es van posar els noms de carrers. 
Què va suposar que hi hagués un nom de carrer, a les places, als parcs del barri? Un 
sentiment de pertinença. Amb un carrer amb un número, difícilment es tindrà aquest 
sentiment de pertinença al poble. En canvi, amb un carrer anomenat amb un topònim 
que ha format part d’aquest poble des de que el poble és poble, es pot treballar molt 
millor des d’aquest sentiment de pertinença. Això número u. Segon, quina dignitat tenen 
uns veïns en els que el seu carrer, no vull dir-ho de manera que no s’entengui, jo voldria 
saber si els veïns de can Raïmí, evidentment, lluiten i és una lluita totalment lloable, 
perquè siguin considerats part del poble d’Argentona, i com moltes vegades hem sentit, 
que de vegades se senten ciutadans que no són tan argentonins com els del centre del 
poble, ens imaginem els carrers del centre del poble numerats? Que el carrer Gran fos el 
carrer número 1? O que el Ramon Par fos el carrer número 2? Crec que... jo crec que no 
hi cap al cap de ningú, no? Per tant, jo crec que també és una manera de donar dignitat a 
aquest veïnat. Per tant, tot això és el que, jo, com a membre del nomenclàtor, em vaig 
plantejar. Sí que és veritat que hi han alguns carrers que poden generar algun tipus de 
reticència, pel nom, o per un tema polític, o per un tema de que el nom no sona gaire bé, 
pues això, com bé ha dit el regidor de patrimoni, s’estudiaran aquestes al·legacions i si 
estan motivades, pues segurament, a nivell tècnic i a nivell polític, se’ls hi donarà resposta 
i es podrà resoldre. Per la part meva, no anem, i pel que jo veig dels companys que 
assistim a la comissió del nomenclàtor, no anem a fer, a imposar un om a un carrer, o un 
nom a un, com es diu això, a un espai municipal, perquè nosaltres volem i en contra de 
tothom, sinó que tots aquests criteris que jo acabo de posar sobre la taula és el que jo 
personalment, la reflexió que m’he fet durant aquests mesos de feina en aquesta 
comissió, reflexió que és molt compartida, amb la resta de membres, comissió en la qual 
estem representats tots els partits, i jo mateixa com a regidora no adscrita d'aquest Ple. 
Per tant, tothom ha tingut, a nivell polític, l’oportunitat de dir el què havia de dir i bueno, 
jo crec que falta això, fer una miqueta de pedagogia de per què en aquell moment 
estàvem d’acord en aquesta proposta i ara, d’alguna manera, estem canviant d’opinió. 
Gràcies. 
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Sra. alcaldessa.- Ara passaríem, la Sra. Sunyer, que ha demanat la paraula. 

Sra. Isabel Sunyer.- Sí, gràcies, Sra. alcaldessa. Miri, bona tarda. Fa uns dies el Sr. Collet 
ens va fer arribar un document que porta per nom “contractació d’estudis estructurals de 
l’edifici municipal de l’antiga Velcro”. I ens demanava l’opinió sobre el mateix. Es tracta 
d’un document en el que es descriuen els treballs que es volen contractar per a elaborar 
un informe sobre l’edifici de la Velcro. Sí. Volem parlar aquí sobre la intencionalitat de 
l’escrit, perquè el Ple és l’únic lloc on estan obligats a escoltar-nos. Unitat pensa 
sincerament que és una pena que llencin temps i diners en aquest estudi que no 
aportarà res de nou al que ja coneixem. Des d'Unitat pensem, respecte l’estructura, que 
evidentment no caurà. I atès l’ús que ha tingut, té suficient capacitat per aguantar, per 
usos convencionals i, si fos el cas, pràcticament tot és reparable. Respecte de les 
patologies, totes són reparables i no costaran més del que és habitual en obres de 
rehabilitació. Nosaltres pensem que no fan la pregunta correcta. Vostès ja han decidit 
què hi faran. I el que volen és una justificació per convèncer als partits que els hi donen 
suport i que fa quatre dies estaven a favor d’enderrocar la Velcro. Unitat pensa que la 
Velcro hauria de ser el millor equipament d’Argentona. I, per tant, el primer que ens 
preguntaríem seria quin paper pot jugar un equipament d’aquesta magnitud situat al bell 
mig del poble. En el desenvolupament d’Argentona, de la segona meitat del s. XXI. Quan 
sabéssim què és el que necessita Argentona, ens preguntaríem què és el que podem 
esperar dels 6441 m² de sostre edificable, soterranis a part. En front dels 3402 m² de 
sostre actual. Té cap sentit renunciar al 50% de l’edificabilitat potencial? Té cap sentit 
renunciar a un aparcament per 200 places, aproximadament, al bell mig del poble? I 
quan tinguem les respostes, sí que podrien preguntar-se pot l’edifici actual suportar 
aquestes exigències? Quin cost econòmic i funcional té mantenir l’edifici amb les 
limitacions que això suposa per al futur equipament? Quin interès arquitectònic té l’edifici 
actual? Val la pensa assumir els costos funcionals i econòmics de mantenir-lo? Nosaltres 
creiem que no. I farem tot el possible per a evitar que es mantingui l’edifici antic si 
comporta una pèrdua de sostre edificable pel poble de 3.000 m². I comporta perdre 
l’oportunitat de crear moltes més places d’aparcament de les que es podrien crear si no 
es tirés a terra l’edifici que hi ha actualment. Gràcies.

Sr. Xavier Collet.- Gràcies. Bé, no ho sé, no me l’esperava, eh, aquesta pregunta? Perquè, 
no, perquè no soc endiví, senzillament. Bueno, perquè aquest correu els hi vaig enviar el 
mes de desembre, els hi demanava la seva opinió, si volien algun aclariment, algun 
dubte, parlar d’alguna cosa. Bueno, sembla que no, que tenen molts dubtes, però que en 
aquí, jo em sembla que està clar que no podem debatre sobre tot això, perquè portem 
també ja molt de temps debatent sobre tot això, i aquí tampoc hi ha temps per fer-ho. La 
seva opinió ja la coneixem. I em sorprèn el canvi d’estratègia, per això, eh? Perquè, 
escolti’m, vostès són els que han defensat sempre, des de fa molt de temps, que la Velcro 
queia, i que a la Velcro no s’hi podia fer res, i que la Velcro no tenia més remei que ser 
enderrocada perquè estava molt malament. Vostès ho han dit des de fa molts anys. I 
precisament el que anem a fer ara, i això vaig explicar-ho a les reunions que vam fer 
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durant l’any passat, tant a vostès com a tots els grups polítics, és dir escolteu, deixem de 
parlar sense coneixement tècnic i anem a demanar aquests informes tècnics que ens 
diguin com està aquest edifici. Perquè ara vostès diuen que no, però aquest missatge de 
que la Velcro s’ha d’enderrocar, que no té un altre destí que l’enderroc perquè està molt 
malament, l’han difós durant molts anys. I si ho preguntem a la població, la gent es pensa 
que realment la Velcro està a punt de caure. I això no és veritat. I ara anem a fer aquests 
informes tècnics perquè ens diguin si està a punt de caure o no, si val la pena rehabilitar-
la o no, quin cost pot tenir comparant això amb una edificació nova. Anem a fer aquests 
estudis per a parlar amb propietat. Per parlar amb coneixements tècnics. Perquè s’han 
passat molts anys dient moltes coses de la Velcro sense fer res. Quan diu que perdem 
una oportunitat, escolti’m, vostès s’han passat molts anys que no han fet res, amb la 
Velcro. L’oportunitat l’han perdut vostès, perquè tot això que ens explica, fa molts anys 
que ho defensen, que s’ha de fer això, però no han fet res. No han fet res. De la Velcro no 
hi ha res. No hi ha cap estudi que ens digui què hi podem fer, què no hi podem fer. Si és 
adequada o no és adequada. No hi ha res. L'únic que van voler fer és enderrocar-la i 
prou. Llavors, anem a fer aquests estudis per posar sobre la taula, objectivament, 
aquests informes tècnics i que ens diguin com està. I llavors tots els grups polítics 
prendrem una decisió amb coneixement de causa. Perquè ara, aquest tema s’ha 
polititzat, senzillament per interessos partidistes. Els uns defensen una cosa, els altres 
defensen l’altra, els que defensen una en contra dels altres, i els altres en contra d’uns, 
però no hi ha cap estudi tècnic que ens digui res de tot això. Ara els anem a fer. I jo em 
sembla que amb això no poden... no pot desagradar-los, perquè per primera vegada, 
sabrem tots, sabrem com està. Si vostès diuen que això ja ho saben, ens ho podrien 
haver dit, fa molts anys que ens ho podrien haver dit, que la Velcro no és un tema de que 
estigui malament, sinó de que senzillament no els hi agrada, podrien haver-hi dit. Anem a 
fer aquests estudis i quan els tinguem, ho parlarem amb tots els grups polítics. I veurem 
quines són les opcions que hi han i ho farem de forma oberta, transparent, amb dades 
sobre la taula, i llavors prendrem decisions l’equip de govern i les comunicarem també a 
tots els grups, i quants més puguem sumar a aquestes decisions i aquest consens, millor. 
Però a mi em sembla que el que estem fent, fa molts anys que s'hauria d’haver fet. I 
vostès no ho han fet. I clar, que els molesti que ho fem ara, no ho entenc, perquè 
d’alguna manera, vostès, tot el que han defensat durant tots aquests anys, veuran si 
aquests informes tècnics ho corroboren o no ho corroboren. Jo em sembla que haurien 
d’estar tots satisfets d’aclarir ja d’una vegada per totes què passa amb la Velcro. Miri, la 
Velcro no és l’únic tema que s’ha tractat d’aquesta manera. Hi ha altres temes a 
Argentona que se n’ha parlat durant molts anys i no hi ha res fet, no hi ha cap proposta 
feta. No hi ha cap expedient obert, no hi ha cap estudi fet. No hi ha cap informe fet, 
pràcticament res. Hi ha altres, de temes, que són així i que s’han anat allargant en el 
temps, i tothom pren les seves decisions polítiques, però quan estudies el cas, dius, 
doncs a nivell tècnic està molt clar, i això és el que anem a fer ara, aclarir-ho. Jo no sé què 
diran aquests informes, jo tinc la meva opinió, jo no sé què diran aquests informes, i els 
valorarem a nivell tècnic. Que em sembla que és el que ens toca fer. I d’aquesta manera 
és la millor manera de solucionar un tema, que fa molts anys que arrosseguem i que si 
no l’objectivem, i si no ho fem amb informes sobre la taula objectius, no ens en sortirem. 
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Jo crec que aquesta és la manera. És el que van demanar tots els grups polítics, també. 
Del govern i de l’oposició. Van demanar, escolteu, de què estem parlant? Fem informes 
que ens expliquin què tenim a la Velcro i què és el que no tenim. Això és el que es va 
demanar. Doncs això és el que anem a fer. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sra. Pasqual.

Sra. Mariona Pasqual.- Doncs bé, jo anava a complementar, que se m’ha avançat el 
regidor Collet, que nosaltres des d’ERC vam demanar aquest informe per dir ostres, de 
què estem parlant, no? Quina és la magnitud de la tragèdia o no tragèdia, no? Com va 
això? I de fet, em va agradar una frase que va dir un tècnic de la casa, quan jo li vaig 
preguntar, dic, ostres, hi ha un informe, d’això? I em va dir no, no n’hi ha. I dic, i creus que 
cal? I em va dir, em va fer aquest símil, que vaig trobar interessant, em va dir bueno, és 
com si un metge et mira, i diu bueno, per la cara que fas, jo crec que no estàs malalt. Bé, 
de vegades s’ha de fer una analítica, s’ha de fer una radiografia, i em va agradar, per 
entendre, de dir ostres, s’han de fer unes proves, doncs, per veure realment si l’edifici té 
algo o no té algo. I després, i jo ho dic aquí públicament perquè ho deia el meu 
programa, nosaltres ERC érem partidaris de l’enderroc, però s’ha de parlar amb 
coneixement de causa. Un cop això, es debatrà el que s’hagi de debatre, però hem de 
tenir informes. Perquè parlar sobre un informe que no ha existit mai i que no s'ha fet mai 
en profunditat, i això m’ho han confirmat tècnics de la casa, doncs penso que cal. I 
després ja, formarem l'opinió o mantindrem l'opinió que hem defensat al programa, o 
no, però primer necessitem dades, bàsicament. És la meva opinió i per això jo vaig 
sol·licitar aquest informe. I ho reconec i no tinc cap problema en dir-ho.

Sra. alcaldessa.- Sr. Blanco. 

Sr. Sergi Blanco.- Sí, gràcies, alcaldessa, bona tarda. Bé, coincideixo amb la posició de la 
companya, de la Mariona d’ERC i també la del Sr. Collet. Jo penso que és important fer 
aquest informe, és important saber a nivell tècnic per a poder prendre decisions 
polítiques, què es pot fer i què no es pot fer. Poder fer un estudi de la rehabilitació amb o 
sense aparcaments i un estudi d’un possible enderroc, amb o sense aparcament, amb els 
costos i demés, penso que és una qüestió essencial per a poder ajudar i recolzar els 
nostres tècnics de la casa i poder prendre decisions. I també em congratulo que, 
evidentment, i penso que és el que s’ha de fer, perquè és un projecte de poble, que s’hagi 
compartit amb tots els grups i partits polítics del govern i de l’oposició, i que tothom, o la 
gran majoria estigui d’acord en fer aquest informe que serà objectiu i independent. 
Aquest informe, coincideixo també amb el company Collet, s’ha de compartir, s’ha de 
treballar, s’ha de debatre, i prendre les decisions oportunes, però crec que aquí, en 
aquest punt, no ens podem equivocar, i que demanar el criteri tècnic de banda de les 
idees o dels programes de cada partit polític. Per tant, només era per ratificar i confirmar 
una mica la postura dels diferents partits de govern, i també la postura que coincideix 
també amb diferents partits de l'opció, perquè entenc que és una cosa que s’ha de fer de 
forma conjunta i consensuada.
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Sra. alcaldessa.- Sí, Sra. Sunyer, vol afegir alguna cosa?

Sra. Isabel Sunyer.- No, bueno, suposo que quan el Sr. Collet em parla de la Unitat en la 
que jo no he estat mai, ni el Sr. Isidre Viñas, potser en Joan Boba, però si vol ho pot seguir 
dient, jo no m’hi sento responsable. Vostè també porta casi 20 anys, no? Suposo que 
alguna cosa podia haver fet, o ha fet. I també va governar. Vull dir que aquí podem anar a 
buscar tres peus al gat, és que vosaltres, és que ells, no sé, no cal. A mi em sembla que 
no cal. Només era això. Volíem fer una altra pregunta, si després en el torn ens pot 
afegir?

Sra. alcaldessa.- Bueno, ara tinc la paraula d’en Boba i d’en Viñas, si vostè en vol fer una 
altra? 

Sra. Isabel Sunyer.- Doncs m’espero. No és sobre aquest tema. 

Sra. alcaldessa.- Però el pots donar, pots fer totes les preguntes ara. 

Sra. Isabel Sunyer.- No és una pregunta. 

Sra. alcaldessa.-Bueno, doncs després et tornaré a donar la paraula. Sr. Boba.

Sr. Joan Boba.- Sí, faré una prèvia, amb les incidències que hem donat ja a les 
informacions. A l’empresa aquesta que arregla les llums del carrer, el mes d’octubre, un 
camió es va carregar un fanal davant del taller de la Fundació Maresme. Aquesta 
empresa va fer lo que ha fet algunes altres vegades a les Ginesteres, s’endú el fanal, posa 
ciment, i no es torna a posar el fanal, ja ha passat igual. Se’n van endur el fanal, van posar 
ciment, i el fanal no s’ha tornat a posar. A llavors, aquesta setmana passada han canviat 
un fanal que estava avariat a Abat Escarré/plaça de Montserrat. Entenc que el fanal, igual 
la pantalla no era igual, i no la tenien, i per sortir del pas han posat una pantalla diferent, 
però és que en aquella zona tota la llum és blanca i el fanal l’han posat amb llum natural. 
Agrairia que ho tinguessin una mica en compte. 

Sr. Xavier Collet.- Ja ho revisarem.
 
Sr. Joan Boba.- Jo ara li faré les preguntes. Bé, nosaltres tampoc vam votar a favor els 
pressupostos, suposo que això ens dona dret, també, a demanar algunes coses. Miri, 
tenim un punt negre amb els accessos a l’escola el Bosquet, l’escola bressol. En el final 
del carrer Bellavista, després del pipi-can dels gossos, hi ha el torren de Cirés, i en allà hi 
ha una cera. Els cotxes de bessons no passen per aquella cera i han de baixar a la 
carretera. Si poden dir als tècnics si poden donar una mirada, de quina manera es podria 
solucionar, perquè clar, jo, bueno, vaig passar l’altre dia i anava una senyora amb un 
cotxet de bessons i va baixar a la carretera i vaig pensar això no pot seguir d’aquesta 
manera. 
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Sr. Xavier Collet.- Aquesta és una de les incidències que tenim. L’any passat, el 2025, la 
tenim del 2024. Els veïns de can Serra de Lladó ens ho han comentat diverses vegades. 
En allà no poden passar, suposo que parlem d’allà mateix, a sobre del torrent, perquè hi 
ha la tanca de la carreta i a escassament un metre, hi ha la tanca que separa del que és el 
torrent. I a la cantonada, precisament és quan hi ha aquest problema. Ho tenim present, 
hem demanat pressupost amb un ferrer perquè ens ho arregli i estem pendents de 
poder-ho fer, jo espero que aviat. Gràcies. 

Sr. Joan Boba.- Aquesta passada setmana una veïna va caure al carrer Bernat de 
Riudemeia cantonada al forn de can Cases. A aquell tros de Bernat de Riudemeia hi ha 
dos sots molt grans, caldria arreglar-los, perquè quan a la tarda treuen els cotxes 
aparcats, la gent passa pel mig del carrer i hi han dos forats molt grans. Un altre que 
arrosseguem des del començament d’aquest mandat és a l’Abat Escarré, que també és 
un camí escolar, que davant del número 9 de l’abat Escarré hi han uns panots enfonsats, 
que això inclús un senyor que va venir aquí al públic, els hi va dir que estan els panots 
enfonsats, i fins que algú caigui i es faci mal. S’hauria de mirar de solucionar.
 
Sr. Xavier Collet.- Sí, a veure, és que de voreres n’hi han moltes, que estan molt 
malament, eh? Llavors, n’hem anat arreglant algunes, i n’hem fent. L’Abat Escarré, em diu 
el número 9, no puc situar-ho on està, però justament quan vam fer la reunió amb els 
veïns del Dr. Samsó i Dr. Farrero, ens van preguntar pels extrems d’aquestes obres que 
farem, perquè en allà, tot i que arreglarem aquests carrers, la T, quan surts d’aquest 
àmbit, l’asfaltat i les voreres estan molt malament, i vam dir que justament quan 
comencem a fer aquestes obres, també mirarem d’arreglar aquests ex Sr. Xavier Collet.- 
rems d’aquests carrers perquè és veritat que quedaria molt malament d’arreglar i deixar 
nous els carrers i quan fas una passa i surts d’aquest àmbit, veure que les voreres estan 
molt malament. Per tant, també farem un esforç a l’Abat Escarré, al Dr. Farrero, al Dr. 
Samsó, perquè a aquestes puntes puguem arreglar les voreres una mica més, fent 
pedaços, perquè les voreres estan molt malament, en molts trams el que caldria ´s fer-la 
tota nova, i això no podem fer-ho en totes, i el que anirem fent és en alguns punts com 
aquests, pedaços. 

Sr. Joan Boba.- El situo que és a la part nova que es va fer de la plaça Montserrat, al final 
de la plaça Montserrat.

Sr. Xavier Collet.- Ah, vol dir allà on està enfonsat?

Sr. Joan Boba.- Allà on està enfonsat.

Sr. Xavier Collet.- Vale. Això es va fer nou ara fa uns anys, està enfonsat perquè allà hi 
passen, hi aparquen cotxes, hi aparquen camions, i el que ens estem plantejant és si 
posar alguna pilona en allà per evitar que s’enfonsi.
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Sr. Joan Boba.- Però no, no, no és una incidència d’aparcar camions, és que s’han 
enfonsat els panots. Hi ha forats.

Sr. Xavier Collet.- S’ha enfonsat per això, pel pes. Hi aparquen camions, furgonetes...

Sr. Joan Boba.- Bueno, és igual, ja s’ho miraran, no passa res. Ja han començat també la 
poda dels arbres, li volia fer una petició que ens va fer el club de futbol Argentona. En el 
gol nord, tenen uns plàtans que envaeixen les porteries. Si fan la poda, si us plau, podin 
aquests arbres perquè alguns àrbitres han qüestionat, que les pilotes no saben si van 
fora o no. 

Sr. Xavier Collet.- És una demanda que a esports ens han fet moltes vegades, el regidor 
d’esports hi està molt a sobre, ho coneix. No envaeixen les porteries, eh? A una alçada 
molt alta, envaeixen el que és la vertical de la línia del futbol, però és a una alçada 
bastant alta, és veritat que hi ha hagut algun àrbitre que a la seva acta ha fet constància 
d'això. Ens ho hem de mirar, perquè l'alçada és complicada i ens ho hem de mirar i estem 
pendents de fer també una visita a l'equipament del camp de futbol i voltants per mirar 
quines actuacions caldria fer-hi, i aquesta és una d’elles que mirarem. Gràcies.
 
Sr. Joan Boba.- Bé, i vostè sap que nosaltres no estem d’acord amb la poda que es porta 
a terme, cada vegada els arbres són més alts. Els arbres estaven pensats per fer ombra al 
carrer, no fan ombra al carrer, fan ombra a les cases, que crec que ens hauríem de 
plantejar seriosament. Ja sé que això és una cosa tècnica, però siguem, això és com la 
lògica, parlin amb els jardiners d'Argentona, mirin els jardins particulars i ningú deixa que 
els arbres creixin com vulguin. Vostè passi per carrer Marina i els arbres ja no fan ombra 
al carrer, fan ombra a les cases. Ja no es poden deixar créixer més, algo hem de fer. 
Gràcies. 

Sr. Xavier Collet.- Perdoni, però quan els arbres creixen, continuen fent ombra al carrer, 
però a més a més, també en fan a les cases, perquè per la part de baix no van pujant 
amunt. 

Sr. Joan Boba.- No, perquè vostès netegen la part de baix i el sol per baix passa i per dalt 
no passa. Miri-se’ls.

Sr. Xavier Collet.- I vostè sap també que aquest tema, vam intentar objectivar-lo, vam 
convidar el tècnic que va fer el pla de poda, i que ha inspirat, no només ell, ell i una 
tendència d'aquest àmbit professional amb com han de ser les podes, eh? Doncs és el 
que va fer el pla de poda, i van poder parlar amb ell, vam poder fer aquella reunió. Jo, em 
sembla que tots vam sortir d'allà satisfets de les seves explicacions. És un criteri tècnic. És 
evident que quan ho preguntes a diferents tècnics, doncs altres et poden donar altres 
opinions. Des de fa anys se segueix aquest criteri tècnic. De moment, el govern creiem 
que és encertat. Jo em sembla que la millora de la salut dels arbres s’ha anat notant i es 
notarà més, quan als arbres no els agredeixes, i una poda és una agressió, és una cicatriu 
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que tu els hi fas, quan no els agredeixes, creixen més sans, creixen més equilibrats, 
generen menys problemes, agafen menys malures, i això tots ho agrairem. Això és un 
procés lent, és veritat, però jo penso que s’ha anat notant. No des de fa un any i mig, ja 
des d’abans, i aquest any i mig doncs també ha millorat. Aquest és el criteri que anem 
fent i, en tot cas, no sé, sempre es pot qüestionar, replantejar, però em sembla que és 
important explicar-ho als veïns, el perquè es fa, i que és una millora per tots. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Viñas.

Sr. Isidre Viñas.- És una pena, Sr. Collet, perquè no ha entès res del que hem dit. S’ha 
enfadat molt i ha repetit deu vegades el mateix. Jo li recomanaria que, un cop acabem el 
Ple, es posi el YouTube, la gravació del Ple, i escolti el que hem dit, perquè no ha 
contestat res del que li hem dit. El que passa és que ja és bastant habitual en vostè que 
no escolti. Però la meva intervenció no anava per aquí. Anava per la Sra. alcaldessa. Miri, 
el passat dia 23 va fer unes declaracions a ràdio Argentona en relació a la nostra expulsió 
de la reunió amb els veïns del projecte T, en que de forma literal deia “quan ells 
marxaven es van posar a cridar a la porta”. Sap perfectament que no vam cridar. 
Senzillament vam comunicar als veïns que ens feien fora i com pot imaginar, amb la sala 
plena, si no ho fem amb veu baixeta, no s’entera ningú. Però no vam cridar. I ho sap 
perfectament. I jo li agrairia una disculpa, o que rectifiqués, i aprofitant lo que vostè m’ha 
dit abans a mi, jo crec que això sí que és de baix nivell, perquè sortir a la ràdio i mentir 
d’aquesta manera respecte del partit de l'oposició, dient que vam marxar cridant, i que 
són ells els que no tenien maneres, això sí que és baix nivell, Sra. alcaldessa. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Per mi, va marxar vostè cridant dient que era regidor de l’oposició i en 
aquest cas, jo vaig manifestar això. No em disculparé perquè és com jo ho vaig sentir i 
com ho va sentir tothom d’allà. No crec que això sigui que m’hagi de disculpar ni que hagi 
dit cap mentida. Sra. Mar Rodríguez.

Sra. Mar Rodríguez.- Gràcies, alcaldessa. Aquesta pregunta és per la regidora de 
benestar animal, i és en relació a diverses queixes dels veïns d'aquí al voltant del carrer 
Àngel Guimerà, del carrer també Ramon Par, carrer Sant Narcís, perquè s’han trobat que 
a les places Pau Casals, al Joan Salvat Papasseit i cal Guardià, han tret lo que són els 
expenedors de bosses del pipican, ja no hi han bosses, i a més s’han trobat que a les 
places, aquí a Pau Casals, em sembla que és, podien accedir amb els gossos, i ara s’han 
trobat un cartell que no poden accedir amb els gossos. I clar, els veïns es queixen de que 
on van a passejar amb els gossos, perquè ara no tenen espai per poguer anar, ni 
tampoc... tenen en els expenedors les bosses per poder recollir els excrements dels 
animals. I després és una altra pregunta per, faig la pregunta, i a l’alcaldessa també 
perquè és la regidora de recursos humans, i alguns treballadors han contactat amb mi 
perquè s'estan fent les proves... promoció interna de conserges. I han fet una primera 
fase, però es veu que s’han tingut que tornar a repetir i estan bastant molestos en aquest 
sentit, i volen saber, bueno, què és el que ha passat. Si ens ho pots traslladar, si us plau, 
t’ho agrairem. Gràcies. 
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Sra. Mariona Pasqual.- Faig una primera intervenció curta, després li passaré al regidor 
Collet, perquè és espai públic i hi han coses que ens complementem. Per exemple, el que 
ha dit una cosa, de la plaça Salvat Papasseit, el problema és que l’ús que es feia no era el 
que tocava, perquè no és un pipican. Era una plaça. És a dir, és com si vas a la plaça 
Montserrat i deixes anar al gos, o vas a la plaça Nova, etc. Llavors, la plaça Salvat 
Papasseit, és un espai compartit, és a dir, pots anar a qualsevol plaça passejant amb el 
teu gos, però ha d’anar lligat, i en el cas de que defequi o el que sigui, ho neteges igual 
que ho netejaries al carrer Gran, per exemple. Aquest és l’ús d'aquesta plaça, no és un 
pipican. Al tenir la porta i això, es prestava el malentès que era com un pipican, però no 
ho ha sigut mai, com a tal. I ara en Xavier Collet em sembla que vol complementar una 
mica l’explicació. 

Sra. Mar Rodríguez.- Perdó, però l’Ajuntament ha col·locat un cartell de que no poden 
accedir als gossos, perquè entenc que la plaça estava dividia en dos, un espai on anaven 
els infants a jugar, no? I l’altre espai és on anaven els propietaris dels gossos amb el gos, 
pot ser que s’hagi col·locat un cartell que està prohibit que accedeixin ara amb els 
animals?

Sra. alcaldessa.- A veure, el tema de la plaça Pau Casals, el cartell a dalt ja estava posat, 
l’únic que algú el va arrancar. I el va portar a la policia. Aleshores, ara una mica, per 
ordenar l’espai públic, perquè és necessari, lo primer que teníem ja com a govern era que 
la plaça Papasseit s’havia de canviar, sobretot per la proximitat a una vivenda, la qual 
provocava moltes molèsties, llavorens, a la plaça Papasseit, és com si tu vas a la plaça 
Nova, tu pots entrar amb el teu gos, pots anar amb el gos lligat, que ja ho posa, però allà 
no és un lloc perquè el gos faci les seves feines. Si tu segueixes amunt, tens Ramon Par, 
on hi ha un expenedor de bosses i tens l’accés directe al bosc, que també s’haurien de 
recollir, sobretot en el pas, perquè és un pas privat, i allà es poden deixar. Si segueixes 
baixant a Pau Casals, que és la que tenim aquí dalt, la part de baix és algo que ara, 
aquesta plaça farem alguna adequació dins d'aquest any, i aquí hi ha la part infantil i la 
part de dalt serà d’ús de persones, no podran accedir-hi gossos. I així anirem fent 
l'adequació del que és l’espai públic, una mica perquè cada lloc tingui la seva gent, que hi 
pugui anar. Sí que hi pots anar, a Papasseit, però lo que no pots fer és ni deixar el gos 
deixat anar, ni que faci les seves feines i no ho recullis. I no està preparada perquè es 
netegi com és un pipican. I per això s’ha posat aquest, bueno, s’han tret les bosses, però 
estan a Ramon Par, aquestes. No sé si vol afegir alguna cosa? Val. En referència a lo de 
recursos humans, va haver-hi un error en la prova, i la prova que es va fer no era la que 
tocava per la convocatòria que se’ls havia dit. No sé si, més detalls, jo crec que la 
secretària sí que li pot dir.

Sra. secretària.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Segons m’han comentat recursos humans, el 
problema va ser que, com saben, en qualsevol procés selectiu hi ha unes bases. Aquestes 
bases són la llei del procés, diguem-ne, que diu tot el que s’ha de complir. Aquí es deia, 
per exemple, que es demanarien els temes, per exemple, 1, 2 i 3. Havien d’estudiar 
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aquests temes, els aspirants. Aleshores, van sortir 4, 5 i 6. Per què va sortir d’aquesta 
manera? Perquè recursos humans, per un error humà, a l’hora d’imprimir l’examen, va 
imprimir una convocatòria que ja s’havia fet d’un altre any, d’un altre procés, no recordo 
exactament. I, per tant, els aspirants van fer un examen que no es corresponia amb la llei 
de la convocatòria. D’haver-lo donat per bo què hagués passat? Que qualsevol aspirant 
suspès o no, el podia haver impugnat. Perquè no eren els temes que tocaven. Això és el 
que jo tinc entès que va passar. 

Sra. alcaldessa.- És així. Per tant, es va comunicar i s’han tornat a fer. 

Sra. Mar Rodríguez.- Han tornat a repetir l’examen?

Sra. alcaldessa.- Sí, però amb el que sí que tocava, segons s’havia publicat. La Sra. 
Sunyer.

Sra. Isabel Sunyer.- Gràcies, Sra. alcaldessa. El que vaig a llegir és en nom del PSC 
d’Argentona, el PP d’Argentona i el partit d’Unitat. Manifest públic: Manifest pel respecte 
cap als regidors per part del govern de l’Ajuntament d’Argentona. El dimecres passat, a 
dos dels regidors del grup municipal d’Unitat, la Sra. alcaldessa i el senyor regidor 
d’urbanisme els van convidar a marxar d’una reunió informativa al saló de pedra, que 
havia convocat el govern de l'Ajuntament amb els veïns i veïnes i propietaris de la vila 
afectats per les obres que aviat es començaran entre els carrers Dr. Samsó i Dr. Farrero. 
La reunió no era una reunió privada, perquè no se’ls demanava identificació, ni se’ls va 
convidar personalment. Van observar que el govern havia enganxat cartells convocant la 
reunió en els carrers afectats i es va bustiar unes invitacions a assistir a la reunió en els 
edificis i cases afectades. Els regidors de l’oposició vam assistir per escoltar la informació i 
per copsar l’interès i la participació dels veïns i veïnes. Érem molt conscients que veníem 
a escoltar i no a intervenir, ja que els regidors ja tenim els nostres espais de reunió amb 
el govern, de debat amb el Ple, o amb els regidors que porten els temes, en que cal des 
de l’oposició exercir el nostre deure de control de les accions de govern. No és la primera 
vegada que aquest govern fa fora a regidors de l'oposició per assistir com a oients a 
reunions de veïns afectats per obres de remodelacions de carrers convocades pel govern 
de l'Ajuntament. Qualsevol agressió als drets de la ciutadania i en aquest cas, dels 
regidors electes, afecta directament als fonaments democràtics. L’accés a la informació és 
un dret que ens correspon als càrrecs electes i l'equip de govern és el responsable de 
facilitar aquest accés amb total transparència i llibertat. Per això, els grups municipals 
sota signants instem als representants del govern de l’Ajuntament d’Argentona a que es 
dirigeixin amb respecte i la confiança que mereixen a tots els regidors del Ple de 
l’Ajuntament i demanin disculpes als regidors d’Unitat que van fer fora de la reunió. Isa 
Sunyer, signat pel grup municipal d’Unitat, Maria del Mar Rodríguez, signat pel grup 
municipal del PSC, i Juan Francisco Fragoso, signat pel grup municipal del PP. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Passo la paraula al Sr. Collet. 
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Sr. Xavier Collet.- Sí. Gràcies. 

Sra. Isabel Sunyer.- Perdona un moment, Sr. Collet, que perquè consti, li entreguem a la 
secretària, perquè consti en l’expedient d’aquest Ple, el manifest. 

Sr. Xavier Collet.- Sí. Jo no acabo d’entendre tota aquesta... rebombori que volen fer al 
voltant d'això, perquè el cas, per nosaltres, per tots nosaltres, és molt simple. Des de la 
regidoria d’urbanisme es va convocar una reunió amb els veïns i propietaris. Els fulls que 
vam repartir bústia per bústia deia això. Els que vam repartir en els comerços, que no es 
van penjar, excepte un em sembla que ho va penjar-ho, deia això, reunió amb els veïns i 
propietaris, i com que aquesta reunió no hi cabíem en el meu despatx, la vam fer al saló 
de pedra. Però jo em pregunto si vostè creu que jo com a regidor o qualsevol altre 
regidor, no podem convocar una reunió i convocar a aquesta reunió a qui vulguem. Si no 
podem convocar una reunió i en aquesta reunió no es pot impedir que entri algú sense 
avisar. No sé, vostès fan referència al dret a la informació, quan no els hem donat 
informació sobre aquest tema, si han tingut tota la que han volgut. Amb exposició 
pública, amb les al·legacions que han fet, amb el projecte penjat. Aquest projecte el pot 
veure tothom. Dret a la informació. Nosaltres no li hem vetat cap dret a la informació. El 
que no pot ser és que vostès es presentin a una reunió on no han estat convocats. Això 
no se li havia acudit a ningú fins ara, excepte un cas, és veritat, que vam dir que tampoc 
tocava en aquesta reunió ser-hi, i va marxar i ja està. Però això no passa. Escolti, que 
vostès tinguin dret a la informació és cert, però això no vol dir que vostès puguin entrar a 
l’Ajuntament, obrir un armari i agafar el que vulguin. Perquè els drets van acompanyats 
d’unes responsabilitats i d’unes obligacions. Vostès tenen dret a la informació? Sí. Però 
vostès no poden obrir la porta d’un despatx i seure a una taula d’una reunió que no se’ls 
ha convidat. Això no poden fer-ho. Aquesta reunió era per veïns i propietaris i ja està, i és 
així de senzill. Escolti’m, vostès han estat convidats a moltes altres reunions. Precisament 
per aquest dret a la informació. I han estat convidats precisament perquè des d’aquest 
govern i jo mateix no hem impedit mai que vostès puguin accedir-hi, puguin tenir 
informació, puguin venir i acompanyar-nos. Per exemple, vostès van venir a una reunió a 
la Diputació amb els tècnics per parlar de projecte. I els vam convidar a que vinguessin, 
cap problema. Vostès ho van demanar, nosaltres els hi vam dir que sí, vam anar tots 
junts, cap problema. Però les formalitats són aquestes. Vostès han de saber si estan 
convocats o no, i si no estan convocats, pregunten si poden venir, és lo normal. Miri, jo 
acabo de parlar aquest matí amb un grup polític que m’ha dit si volia anar a una reunió 
del seu grup polític que li he dit que sí, perquè em serà de servei, m’anirà molt bé. Però 
m’ho han ofert, jo he dit que sí o hagués demanat jo i m'haguessin dit el que fos, però es 
demana, es pregunta, es parla, no es presenta sense dir res a ningú. Reunions amb 
urbanitzacions, també hi han regidors que van venir a una reunió amb urbanitzacions i 
m’ho van preguntar prèviament, si podien venir, i els hi vaig dir que cap problema. Això 
no havia passat mai, eh? Abans d’aquest govern no havia passat mai, diria jo, no sé, si 
algú creu que ha passat algun altra vegada, que ho digui. Per exemple, reunions amb 
l’ARE, també ha vingut el representant de l’oposició a la reunió amb l’ARE amb els tècnics 
de l’INCASÒL. I cap problema. Per què? Perquè va preguntar-ho, se’n va parlar i cap 
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problema. I un regidor de vostès, del grup d’Unitat, va venir a una visita d’obres d’una 
obra tan complexa, que ens va portar tants problemes com l’obra del Josep Soler, i va 
venir a una visita d’obra, perquè va dir-ho, li vaig dir que sí, i vam fer la visita junts, cap 
problema. Però ho van preguntar, se’n parla, però no es presenten sense dir res i sense 
avisar i sense saber quines intencions. No em facin endevinar quines intencions tenen 
vostès, jo no soc, jo no estic per endevinar. Les coses se’n parla abans. I si no se’n parla, a 
llavors es troben amb aquestes conseqüències. Escolti’m, jo no em presentaré a una 
reunió seva, vostès poden convocar les reunions que vulguin, amb el seu grup, amb els 
veïns, amb qui vulgui, jo no vindré allà i m’hi presentaré sense dir res. Doncs senzillament 
és això el que va passar. Tenen tot el dret, però l’han de saber exercir. Hi han el seus 
llocs, els seus espais, els seus reglaments, i si alguna vegada volen ocupar, diguem-ne, 
estar en un lloc on no se’ls ha convocat, es parla i empre fins ara els hi he dit que sí, no 
m’ho facin replantejar, perquè clar, si vostès han d’embolicar sempre la troca d’aquesta 
manera i parlar amb coses tan greus com que hem incomplert el ROM, escolti’m, és igual, 
no vull reiterar les coses que han anat dient durant aquests dies, perquè és molt greu, 
han parlat de tot, de deriva autàrquica, de la qualitat democràtica, d’oligarquia, 
d’incomplir el ROM, de que jo no tenia cap autoritat... És a dir, convoco una reunió i no 
puc decidir a qui convoco? És que em sembla increïble que això es pugui qüestionar. Jo 
em sembla que és així de senzill, no passa res. Se’ls hi va dir que no era el seu lloc, i ja 
està, vam fer la reunió tranquil·lament. L’endemà vam penjar la informació, que era la 
intenció que teníem, tothom té la informació del que es va dir en aquella reunió. A més a 
més, també se’ls hi va comunicar a vostès i qualsevol altra cosa, ja saben que poden venir 
a preguntar-ho i ja està. Jo no entenc tota aquesta... tota aquesta onada que han volgut 
fer créixer. Si no és bàsicament per provocar un desgast polític que no entenc. 

Sra. alcaldessa.- Una mica en consonància amb el que comentava el regidor, és cert que, 
jo crec que va ser l’any passat, que jo mateixa, en el regidor Fragoso li vaig dir que no 
podia entrar en una reunió que s’havia convocat amb els veïns del Torrent de la Salut, era 
així. Era una reunió que s’anava a parlar de les obres a aquell torrent i en aquell cas 
estaven convocats els veïns i jo mateixa també li vaig explicar que no hi podria assistir. 
Són reunions que no es fan des del despatx d’alcaldia ni dins del despatx del regidor 
d’urbanisme per la magnitud que tenen de la gent que ve, i en aquest cas, així va ser. Jo 
crec que jo estava a la porta abans d’anar a dalt a donar la benvinguda als veïns i tots els 
que hi havia allà eren veïns o propietaris que tenen zones afectades en aquests carrers 
que estaven. Jo, en aquest cas, el respecte als regidors de l’oposició crec que el tenim 
amb tota la informació i tot el que donem, i potser el que també agrairia és que fos mutu, 
això, i també a tècnics de la casa, que també a vegades no s’ha respectat així. M’ha 
demanat la paraula la regidora Mariona.

Sra. Mariona Pasqual.- Doncs bé, una cosa que volia comentar, que es parla de que 
esperen disculpes, però jo també n’espero una, perquè un regidor del seu grup va posar 
a xarxes que havíem fet un somriure còmplice la regidora d’ERC i el regidor de Junts. I bé, 
com ens podem imaginar, aquesta situació, el què, perdó? Ah, que no s’ha entès. És que 
com vaig amb la mascareta ho repeteixo, disculpeu. Dic que parlem de disculpes, però jo 
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també n’espero una, perquè un regidor d’Unitat va posar a xarxes que, en aquest cas la 
regidora d’ERC i el regidor de Junts, que estàvem allà a la reunió, vam fer un somriure 
còmplice, d’això. Primer de tot ens podem imaginar que aquesta situació és incòmoda 
per a tothom. Puc estar d’acord o en desacord de com va anar tot plegat, això no vinc a 
discutir-ho, però el que vinc a dir és que, tots els que em coneixeu, soc una persona que 
més aviat no m’agrada viure en el conflicte ni riure’m de ningú. I en aquell moment la 
nostra cara, i era ben compartida, ostres què ha passat aquí? Per tant, agrairia que no es 
diguessin mentides d’això, perquè en cap moment ens en vam riure. I fins i tot que diu no 
vam dir ni mu, una del seu grup va dir jo soc veïna, però me’n vaig per solidaritat. I jo a 
aquesta persona li vaig dir et pots quedar si vols. O sigui que no vaig dir res tampoc és 
veritat. Així que, agrairia que, jo estic d’acord en que vulguin fer el soroll que vulguin, i 
que vulguin reivindicar el que vulguin, però no diguin mentides sobre la meva persona, 
és l’únic que demano. 

Sra. alcaldessa.- Sra. Mar Rodríguez.

Sra. Mar Rodríguez.- Bé, jo el que voldria posar sobre la taula és que potser els dos 
companys regidors companys d’Unitat no eren conscients de que la reunió que s’estava 
fent la reunió de pedra amb els veïns i veïnes del carrer Dr. Samsó i del carrer Dr. Farrero 
era privada. Aquesta possibilitat li vaig manifestar a l’alcaldessa, li vaig comentar, i dir que 
lo més correcte hagués estat que ells, i parlant amb ells a posteriori m’han comentat que 
no sabien que era una reunió particular, i potser lo que s’havia d’haver fet és deixar-los 
que estiguessin allà, perquè a fi de comptes estaven exercint el seu càrrec de regidors 
per assabentar-se de com funcionava el projecte T i lo que es traslladava als veïns, i 
després en tot cas, un cop s’hagués acabat la reunió, que també li vaig comentar a 
l’alcaldessa el meu parer, haver manifestat, pues bueno, que era una reunió privada i que 
l’accés era restringit. Jo estic convençuda de que els meus companys no eren conscients 
de que era una reunió privada i que a raó d'aquí es va, bueno, va desencallar aquesta 
situació, res més. 

Sra. alcaldessa.- Sra. López.

Sra. Susana López-.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Bé, jo, em veig obligada a parlar de 
respecte. Jo no sé si hagués signat aquest document, si estaria el meu nom en aquest 
document, però és que no se m’ha donat l’oportunitat. Perquè ningú, ningú, m’ha donat 
l’oportunitat ni tan sols parlar d’això, quan jo em vaig oferir per parlar. Però no res, 
només volia aclarir això. Respecte? Tot. Tot el respecte del món. Però anem bé, si amb un 
Ple, sento coses com que el govern ha falsejat els preus d’un concurs públic per a afavorir 
algú, sense que aquest grup que diu això vagi a fiscalia automàticament. Si això es diu en 
un Ple, o és una falta de respecte i jo dirà més enllà que una falta de respecte, o se’n va a 
fiscalia. Així que, si parlem de respecte, fem-ho des de totes les bandes. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Tinc la paraula d’en Fran Fragoso, però digui, Sr. Viñas.
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Sr. Isidre Viñas.- Sra. López, jo després li enviaré a vostè, o li enviaré a l’Isa perquè li enviï 
als portaveus, una còpia de la pantalla on es veu això que dic, és a dir, jo no menteixo ni 
m’invento les coses. Bueno, i si no tinc ganes d’anar a fiscalia què passa? No estic 
incomplint res, jo estic exercint el meu dret a dir van baixar uns preus. I és cert. He dit 
això. I tant! Ho podem tornar a llegir. El que van fer realment va ser agafar els preus del 
projecte aprovat inicialment i com que en el document d’aprovació del projecte deien que 
aquest canvi que suposava tallar uns arbres i posar-los a un altre lloc no costava diners, 
van anar i van dir escolta, feu veure que això no val diners. I llavorens van agafar preus, 
concretament jo he vist dos partides, no n’he vist més, però aquestes dues són les que 
els hi enviaré, els preus de plantar arbres i els preus dels arbres, i els van baixar. D’acord? 
Són diferents els preus que figuren al projecte inicial dels que figuren al projecte 
definitiu. I després, a la reunió d’aquell dia, hi érem la Sra. Sunyer i jo i, per tant, Sra. 
Pasqual, es refereix a ella o a mi, en aquest cas era jo. Jo no tinc cap problema en 
disculpar-me. Jo la vaig mirar a vostè quan jo sortia i vaig notar un somriure còmplice. Si 
vostè diu que no és veritat, jo li demano perdó, perquè sincerament, jo ho vaig percebre 
així i vostè sap que a vegades, mirem a les persones i veiem expressions que no tenen. Si 
és així, cap problema, disculpi’m, però jo, a mi em va semblar veure-li aquest somriure. I a 
més a més, em va fer molta ràbia, perquè encara que vostè no s’ho pensi, jo estic molt 
més a la vora de vostè del que es pensa, i jo estic segur que moltes de les coses que 
nosaltres diem aquí, vostès estan d’acord amb nosaltres. Jo no em crec que estiguin 
d’acord amb que tallin aquests sis plàtans. No m’ho crec. I estic segur que no els volen 
tallar. Però han de callar. I amb altres coses també han de callar. I em sap greu dir-ho 
aquí davant de tothom, però és que vostè m’ha forçat a dir-ho. Per tant, em posaria 
d’acord amb moltíssimes coses, amb el seu partit, en pot estar segura. 

Sra. Mariona Pasqual.- Doncs, vigili quins comentaris fa, perquè la veritat és que això, 
primer de tot, perdoni que he començat malament, agraeixo les disculpes, que és el 
primer que he dit. Per altra banda, el meu paper a govern, jo penso que no és ningú per 
qüestionar-lo i jo ja sé a que jugo. 

Sr. Isidre Viñas.-No, li dic que estic més a la vora. No ho qüestiono, eh?

Sra. Mariona Pasqual.- Sí, sí, però diu bueno, estic d’acord, i crec que vostè no està 
d’acord en això i en lo altre i tal. Bueno, i que si he de callar o no he de callar, això ho 
sabré jo, ho sabrà el meu grup en què de vegades cedeixo, en què no, i això és el que 
treballem, perquè el govern fem accions que d’una manera o altra tots estiguem d’acord. 
Una vegada ho estaràs al 100%, de vegades al 50% o de vegades un 40%. Però, sobre 
com em sento jo i si callo o no callo, la que ho sap soc jo, la veritat. 

Sr. Isidre Viñas.- D'aquí dos anys, quan puguem fer una foto del carrer acabat i veiem 
l’ombra que faran els arbres que posaran respecte l’ombra que feien ara, i que la veïna 
de davant, que a la seva al·legació el que deia era que els arbres al seu cantó li farien més 
ombra, ens farem un tip de riure tots junts, d’acord?
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Sra. alcaldessa.- Doncs vinga, anem a riure. Escolta, tenia la paraula en Fran. La Susana?

Sra. Susana López.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Sr. Viñas, segurament ho ha dit sense 
pensar, però ha dit falsejar els preus. Això constarà en acta 

Sr. Isidre Viñas.- Sí, falsejar. 

Sra. Susana López.- Falsejar és un delicte. Falsejar és un delicte. Canviar-los no. Ho dic 
perquè quan un regidor parla en un Ple, 

Sr. Isidre Viñas.- Això és semàntica. 

Sra. Susana López.- No, no, no és semàntica. Quan un regidor para en un Ple ha de ser 
molt conscient de què diu, perquè consta en una acta. I això es pot portar a fiscalia. I 
vostè pot portar a fiscalia un delicte de la mateixa manera que el govern pot portar a 
fiscalia que vostè l’està acusant d’un delicte. Ho dic, de veritat, vostè ha dit falsejar els 
números. I això és un delicte. No és lo mateix que canviar. No és lo mateix. Si vostè el que 
volia dir és que el govern ha canviat els números, és potestat del govern. Però falsejar és 
un delicte. I s’ha de tenir molt clar. Primer, en un Ple, i això em sap molt greu dir-ho, 
deixi’m acabar i esperi a que la Sra. alcaldessa li doni la paraula, també, vale? Llavors, 
quan algú diu, acusa a algú d’un delicte, ha d'estar molt segur de les paraules que diu. 
Vostè, entenc, per la seva intervenció, que no volia acusar el govern d'un delicte, sinó que 
volia fer referència a que el govern va canviar els números, correcte? No? No, li dic a 
vostè, vostè que volia dir, que ha falsejat els números o que els ha canviat? Ja està. 

Sra. alcaldessa.- Bueno, mirem d’acabar aquest debat. Jo ja li faré arribar un 
requeriment perquè vostè pugui això, fer les seves, bueno, els seus arguments i ho pugui 
demostrar i llavors això anirà a antifrau, i antifrau ja resoldrà si això ha estat així o vostè 
ha volgut imposar-nos això. Hi ha la paraula del Sr. Fran Fragoso. 

Sr. Francisco Fragoso.- Sí, gracias, Sra. alcaldesa. Sr. Xavi Collet, le tengo que dar la 
razón, nunca había pasado el tema, lo que pasó también conmigo en la reunión del 
Torrent de la Salut, que fui convocado, yo fui convocado por los vecinos, yo me enteré de 
esa reunión por los vecinos. Porque durante años, igual que a ustedes les llamaran, me 
llamaban vecinos Fran, aquí tenemos este problema, y me iba preocupando. Y con el 
anterior gobierno que estaba, que era Unitat, pues la verdad que íbamos, se hacían las 
actuaciones que se tenían que hacer y ya está. Y entonces, Fran, se va a hacer esta 
reunión, nos gustaría que vinieras. Por eso me presenté, porque sinó, yo, por ustedes, no 
sé qué había reunión. La verdad. Igual que esta del Dr. Ferrero tampoco sabía que estaba 
la reunión. Y claro que no pasaba, pero eso es lo que echo en falta. O sea, podrán criticar 
todo lo que quieran, pero cuando estaba Unitat, cuando estaba Eudald, cuando estaba 
Armengol, o sea, yo he podido ir a todas las reuniones, es verdad que yo no podía hablar, 
y yo creo que ustedes también habrán podido ir, y nunca, nunca, nunca, me han echado 
de una reunión. Nunca. Yo he ido, he escuchado, he visto la opinión de los vecinos y se 
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acabó. Yo creo que es lo que estamos pidiendo. Porque yo creo que el Dr. Ferrero, a que 
la preocupación que tienen ustedes es la misma que la nuestra? Queremos solucionar el 
problema de allí. Es una cuestión de los 17. Entonces, porque no podemos ir, unos sí y 
otros no. Me da igual que sea privada, nosotros vamos a escuchar como un vecino más 
del pueblo. Porque yo puedo ser usuario de esa calle. Torrent de la Salut pasa 
exactamente lo mismo. Yo lo único que pido, y que no se me malinterprete, un poquito 
más, Sr. Garachana, hace dos sábados me llamó a las diez y media de la noche para 
explicarme lo de la zona deportiva. Eso es lo que echo en falta de algunos de ustedes. Él 
me llamó, Fran, mira, esto. Y yo creo que así es como se tienen que hacer las cosas. 
Cuando estaba Montse Cervantes, tres partes de lo mismo. Me llamaban, un regidor, el 
otro, Fran mira, vamos a hacer esto, vamos a hacer lo otro, y yo creo que a los demás 
también. Porque yo creo que los 17 que estamos aquí, nos preocupa can Raïmí, nos 
preocupa can Cabot, nos preocupa las Ginesteres, nos preocupa Sant Miquel del Cros, 
nos preocupa el Torrent de la Salut, Dr. Ferrero, la seguridad, si hay un banco roto, si hay 
poca iluminación… A que nos preocupa a los 17? Es que no sé el hecho de no, no, no 
pueden venir a la reunión. La reunión que hicieron de la Ginesteres, tampoco se nos 
informó de nada. Yo creo que, por ética, yo creo que nos podrían invitar. Oye, hay estar 
reunión, o es que le van a decir algo a los vecinos que no quieren que nos entermos 
nosotros? Es que es la duda que desto, saben? Ya está, no es por otra cosa. O sea, sabes, 
me conoces ya de unos cuantos años, he ido a muchas reuniones, y nunca he ido con 
maldad de nada. Yo he ido a escuchar y nunca he dicho nada. Tomo mis datos, mis 
opiniones, y ya está. Y así sé también los problemas de cada uno, de otro, de otro. Es lo 
único que les pido. Gracias. 

Sr. Xavier Collet.- Jo crec que amb els exemples que ha posat estem d’acord. Quan se 
l’ha convidat a alguna reunió, hi va i no hi ha cap problema. I sinó, ho ha preguntat, o el 
Sr. Garachana el truca, jo parlo amb el Sr. Tornay, a vostè també l’he trucat vàries 
vegades, els hi enviem un correu dient escolti’n, hi ha aquests estudis, si hi ha alguna 
cosa a dir-nos, pues ens ho diuen. I clar, si vostè vol venir a alguna reunió que no ha estat 
convocat, doncs m’ho pregunta i en parlem. Li he posat molts exemples de reunions on 
s’hi ha pogut anar. Però en principi, quan es convoca a una reunió, es convoca als 
convocants, als que estan afectats per aquella reunió. Jo en faig moltes, de reunions, Sr. 
Fragoso. Jo no crec que hagi de comptar que vostès poden venir sempre. Quan vulguin 
venir a alguna reunió, m’ho diuen. Em sembla que hem donat mostres sobreres de que 
estem oberts a això, però em sembla que s’han de respectar les formes i se n’ha de 
parlar. Justament és el que diu vostè, que es parla, es diu, es convoca, es diu, puc anar-hi? 
I ja està, és això. 

Sr. Francisco Fragoso.- Me permite, solo un inciso? O sea, yo me enteré de la reunión del 
Torrent de la Salut por los vecinos, no por ustedes, es a lo que me refiero. Entonces no 
pueden decir esto. Yo sé que usted tendrá, igual que todos los regidores de gobierno, 
tendrán un montón de reuniones a la que nosotros está claro que muchas no podremos 
ir, pero una reunión que nos toca a muchos vecinos de Argentona, yo creo que podemos 
estar informados. No sé, yo, bajo mi punto de vista. Yo le puedo decir que con todos los 
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gobiernos que han pasado hacia atrás, y yo creo que ustedes también se han quejado 
así, yo nunca, nunca, y ustedes mucho se han quedado, usted está en las antípodas del 
que está gobernando. Me da igual, yo voy a por mi pueblo, a mirar, escuchar. Mira, hoy 
hemos tenido el caso, 44 años después, se ha aprobado lo del tema de can Cirés. Hay 
que esperar 44 años a lo de can Cirés? Ha estado mucho tiempo trabajándose. Lo han 
conseguido ahora con ustedes? Perfecto. Felicidades. Pero yo creo que eso nos preocupa 
a todos los que nos presentamos aquí. Yo no creo que a ninguno de aquí, a la Isa Suñer 
solo le preocupe lo de la calle aquella, a la Sra. Mar, lo de la calle aquella. No, nos 
preocupa todo. Por eso lo que pedimos es información. Hay muchas reuniones que no 
tendremos que ir, claro que no, pero las que son de importancia yo creo que tendríamos 
que estar, es lo único. 

Sra. alcaldessa.- Bueno, donaríem per acabat el Ple... Haurien de demanar el torn de 
paraules quan toca, perquè sinó, no s’acaba mai, perquè ens anem alimentant. Digui’m, 
Sr. Travesa.

Sr. Héctor Travesa.- Moltes gràcies, Sra. alcaldessa. Jo només vull manifestar que un acte 
en el que no es permet l’accés a un regidor de l’oposició, els regidors de l’oposició hem 
d’entendre que són un element bàsic per tal de fiscalitzar la bona acció del govern, val? I 
perquè es pugui fiscalitzar, es necessita tindre informació. I en el moment que es convoca 
una reunió amb diferents veïns sense vetar l’accés a ningú, perquè quan es posa pot 
vindre qualsevol veí, i no es posa el veto de acceso a nadie, lo que no es pot fer, i és un 
acte en el que pot interpretar una falta de transparència, és no deixar entrar als regidors. 
Així ho deixo. De totes maneres, m’agradaria que la secretària ens informés si en un tipo 
de reunió sol·licitada de que vinguin tots els veïns, com a regidors, podem o no podem, o 
necessitem l’autorització del regidor qui ho convoca? Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sra. secretària.

Sra. secretària.- A veure, d’entrada, és un tema complex, perquè s’ha de distingir les 
reunions que són a porta tancada de les reunions que són actes institucionals. Els actes 
institucionals, com la Diada, això és lo que diu el ROM, els actes públics organitzats per 
l'Ajuntament. Una reunió amb els veïns d’aquesta magnitud és un acte públic organitzat 
per l’Ajuntament o és més equiparable a una reunió a porta tancada? Això la veritat és 
que desconeixia les formes en que havia estat convocada, m’ho hauria de mirar, els hi 
podria fer l’informe per escrit si se’m demana. D’entrada jo entendria que seria més 
equiparable a una reunió a porta tancada. Així d'entrada, pel que s’ha explicat aquí. Per 
tant, s’hauria de conèixer aquesta reunió a l’agenda dels regidors, que es publica, i en el 
moment que està aquí, es podria demanar l’accés. Dit això, el que vostè ha explicat molt 
bé, és el dret dels regidors a tenir informació, i pel que a mi em consta, vostès tenen la 
informació del que va succeir en aquesta reunió, del PowerPoint o no sé quin document 
que es va ensenyar als veïns i del resultat d’aquesta reunió. Per tant, el seu dret a estar 
informats, aquest ha estat preservat, al meu entendre, pel que he tret avui d'aquí, vostès 
tenen aquesta informació. Ara, sí que haurien d’establir una línia de com actuar perquè 
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no es repeteixin situacions d’aquestes, i intentar fer un petit protocol de com es fa. Si es 
publica a la web i han de ser vostès qui han d’informar-se de quines reunions hi ha, si ha 
de ser govern que els ha d’informar... Penso que per evitar situacions de tensió i poder 
procedir amb temes més productius, potser seria interessant tenir un petit protocol 
d’actuar en aquestes actuacions. No m'he explicat gaire bé, he intentat capejar una mica 
el tema, però esperin que entenguin que és una situació...

Sra. alcaldessa.- Sí, farem el protocol de quan sí i quan no. 

Sra. secretària.- Un cop passa, és difícil de pronunciar-se en un sentit o un altre, i 
sobretot sense ser conscient de quin és el contingut exacte d’aquesta reunió. Però si 
volen que els ajudi en redactar un petit esborrany per posar-nos tots d’acord, estic a la 
seva disposició. 

Sra. alcaldessa.-Molt bé, gràcies. Ara sí, donem per finalitzat el Ple. 

I no havent-hi res més per tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió quan són 
les 20:34 hores, en el lloc i data UT-SUPRA que com a secretària en certifico

Vist–i-plau
La secretària L’alcaldessa 
Míriam Tenas i Camps Montserrat Capdevila Cañadas
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